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П Р О Т О К О Л 
№ 33 

 
от тридесет и третото заседание на Великотърновски общински съвет, 

проведено на 26.10.2017 г. от 14.00 часа в залата на Община В. Търново. 
Присъстват 37 общински съветници. 

 
 

 
Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет – г-н Венцислав Спирдонов, който предложи с едноминутно мълчание да бъде 
почетена паметта на г-н Николай Ашиков.  

След отдадената почит заседанието започна своята работа по дневния ред. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 39 точки. 
 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1623/05.09.2017 г. 
2. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1627/12.09.2017 г. 
3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1630/13.09.2017 г. 
4. Питане от групата общински съветници от Реформаторски блок във 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 1670/10.10.2017 г. 
5. Питане от групата общински съветници от Реформаторски блок във 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 1671/10.10.2017 г. 
6. Питане от групата общински съветници от БСП във Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 1676/11.10.2017 г. 
7. Питане от групата общински съветници от БСП във Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 1677/11.10.2017 г. 
8. Информация за международните връзки и програми на Община Велико Търново за 

периода 01.10.2016 г.-30.09.2017 г., Вх. № 1709/13.10.2017 г. 
9. Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1682/12.10.2017 г. 
10. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ 

по проект „Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 
1664/05.10.2017 г. 

11. Осигуряване на устойчивост на услугите за социално включване в общността, 
предоставяни по проект „Подкрепа за независим живот“, Вх. № 1687/13.10.2017г. 

12. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община 
Велико Търново, Вх. № 1688/13.10.2017 г. 

13. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1689/13.10.2017 г. 

14. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1690/13.10.2017 г. 

15. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1691/13.10.2017 г. 

16. Изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество, Вх. № 1626/11.09.2017 г. 
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17. Актуализация на Решение № 746/27.07.2017 г. на Великотърновски общински съвет, 
във връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на 
Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 1705/13.10.2017 г. 

18. Актуализация на план-сметката за приходите и разходите по приватизационните 
фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх. № 1716/18.10.2017 г. 

19. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, 
Вх. № 1702/13.10.2017 г. 

20. Включване на общинско жилище – апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на 
жилищата за продажба, Вх. № 1697/13.10.2017 г. 

21. Продажба на специализирана машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. 
Самоводене, Вх. № 1694/13.10.2017 г. 

22. Сключване на договор за наем за част от имот, за нуждите на РИМ-Велико Търново, 
Вх. № 1695/13.10.2017 г. 

23. Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1696/13.10.2017 г. 

24. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. 
№ 1678/11.10.2017 г. 

25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост, с. Балван, Вх. № 1699/13.10.2017 г. 

26. Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от 
ЗСПЗЗ, Вх. № 1693/13.10.2017 г. 

27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 
1698/13.10.2017 г. 

28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 
1700/13.10.2017 г. 

29. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 
1704/13.10.2017 г. 

30. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675/11.10.2017 г. 
31. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на проект за частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674/11.10.2017 г. 
32. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683/13.10.2017г. 
33. Одобряване на Проект за ПУП за обект:Мост между с. Шемшево и гр. Велико 

Търново, Вх. № 1715/17.10.2017 г. 
34. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1692/13.10.2017 г. 
35. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1706/13.10.2017 г. 
36. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1707/13.10.2017 г. 
37. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – 

Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 
30.09.2017 г., Вх. № 1679/11.10.2017 г. 

38. Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община 
Велико Търново за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708/13.10.2017 г. 

39. Определяне на представители на Великотърновския общински съвет за членове в 
Комисията за номиниране на кандидатите за Академичната награда на община 
Велико Търново, съгласно Наредба за символите и наградите на Община Велико 
Търново, Вх. № 1660/28.09.2017 г. 

 
Бих искал да направя две предложения от мое име. След разговор с г-жа 

Росица Димитрова – заместник–министър на труда и социалната политика, и с кмета 
– инж. Панов, предлагам да отложим за прецизиране т. 11 относно „Осигуряване на 
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устойчивост на услугите за социално включване в общността, предоставяни по 
проект „Подкрепа за независим живот“. Необходими са още уточнения по тази 
точка, затова молбата ми е да отложим тази точка за следващата сесия. 

Освен това преди малко инж. Панов направи ново предложение, което не е 
минавало през комисии, и бих искал да обсъдим дали има нужда да минава през 
комисии, или заедно всички можем да решим да помогнем на едно момиче.  

Предложение от инж. Даниел Димитров Панов – кмет на община Велико 
Търново, относно „Предоставяне от Великотърновския общински съвет на 
еднократна парична помощ за подпомагане на лечението на Никол Йорданова 
Георгиева”.  

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА предлагам Великотърновският 
общински съвет да вземе следното решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 
ЗМСМА Великотърновският общински съвет предоставя на Никол Йорданова 
Георгиева с постоянен адрес: гр. Велико Търново, ул. „Панайот Волов” № 7, ет. ІІІ, 
ап. 7, еднократна помощ в размер на 2000 лв. за подпомагане на лечението й. 

Колеги, давам думата за обсъждане на дневния ред.  
Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Аз също мисля, че тази точка е много важна. 

Знаете, че преди известно време имаше друго дете, което беше болно, и бях 
предложила всеки от нас да дари едномесечната си заплата. Подчертавам, че не 
познавам детето, но от всичко, което чета, зная, че има големи шансове то да бъде 
излекувано, затова освен тези пари, които са дадени от Общинския съвет, мисля, че 
всеки от нас тук се е реализирал по някакъв начин и не разчита на тази заплата, 
която взема оттук, и не е дошъл за нея. Мисля, че можем да бъдем съпричастни. 
Предния път имаше колеги, които наистина помогнаха за Йоана. Мисля, че сега 
също можем да го направим и да дадем част от нашето едномесечно обезщетение, за 
да помогнем на това дете.  

Мисля, че по този начин един ден, ако всичко е добре и детето е здраво и го 
видим по улиците, всеки по свой начин ще бъде удовлетворен, че е помогнал това 
дете да бъде живо и здраво. 

Г-н ГЕОРГИ НЕДЕВ:  Аз също много силно подкрепям тази кампания, 
стартирала преди около седмица. Всички всеки ден се сблъскваме с различни 
перипетии и препятствия, застанали пред нашия живот. Едни ги приемат като борба, 
други – като битка, но Никол е едва на 13 г. и тя сега започва една много сериозна 
битка - битка за собствения си живот. От три клиники тя получава диагнозата 
„Сарком на Юинг”, което е рак на костите. За нейното лечение е необходима една 
сума, непосилна за нормално българско семейство – 165 000 евро, за да получи тя 
едно качествено лечение в Турция. Затова се надявам всички бъдете съпричастни 
преди всичко като хора и пускайки всяка паричка в кутията за Никол, да се помолим 
и да й пожелаем успех. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: При мен има епикриза на заболяването 
на Никол Георгиева и ако някой има желание, ще бъде предоставена, за да се 
запознае.  

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Предлагам тази нова точка да бъде точка 1, за 
да можем да продължим по-нататък.  
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз имам предложение да бъде точка 8 – 
след питанията. Извинявам се, моя е грешката. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Предлагам допълнение в проекта за решение, 
тъй като ние почнахме да обсъждаме точката по същество, макар че не сме приели 
дневния ред. Предложението на кмета, което изцяло ще подкрепим, е: „от бюджета 
на общината”, но аз ви предлагам да отпуснем 2000 лв. от бюджета на Общинския 
съвет - ние също имаме право да отпуснем средства. Така че предлагам 2000 лв. от 
бюджета на Общината и 2000 лв. да бъдат от бюджета на Общинския съвет и оттам 
нататък, който има желание лично, доброволно… 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, това е по същество. Сега 
разсъждаваме дали да влезе точката, не по същество – какво ще представлява 
решението.  

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Вие предлагате двойни стандарти, г-н 
Председател. Аз предлагам да се допълни решението. Ако искате, може да бъде и 
втора, извънредна, точка: „2000 лв. от бюджета на Общинския съвет”. Преценете 
Вие, Вие сте председател.  

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Ние, общинските съветници от 
Реформаторския блок, подкрепяме точката да влезе в дневния ред. Ще се изкажем по 
нея, като й дойде редът. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други предложения за промени 
в дневния ред? Няма. 

Подлагам на гласуване предложението за отлагане с цел прецизиране на 
точка 11 относно „Осигуряване на устойчивост на услугите за социално включване в 
общността, предоставяни по проект „Подкрепа за независим живот“. 

Предложението за отлагане се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал 
се” няма. 

Подлагам на гласуване второто предложение: да се добави като нова точка 8 
предложение с вх. № 1723 от 26.10.2017 г.  

Приема се с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Поставям на гласуване  целия дневния ред.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници.  
Дневният ред се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1623/05.09.2017 г. 
2. Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1627/12.09.2017 г. 
3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1630/13.09.2017 г. 
4. Питане от групата общински съветници от Реформаторски блок във 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 1670/10.10.2017 г. 
5. Питане от групата общински съветници от Реформаторски блок във 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 1671/10.10.2017 г. 
6. Питане от групата общински съветници от БСП във Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 1676/11.10.2017 г. 
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7. Питане от групата общински съветници от БСП във Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 1677/11.10.2017 г. 

8. Предоставяне на еднократна парична помощ, Вх. № 1723/26.10.2017 г. 
9. Информация за международните връзки и програми на Община Велико Търново за 

периода 01.10.2016 г.-30.09.2017 г., Вх. № 1709/13.10.2017 г. 
10. Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1682/12.10.2017 г. 
11. Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ 

по проект „Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 
1664/05.10.2017 г. 

12. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община 
Велико Търново, Вх. № 1688/13.10.2017 г. 

13. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1689/13.10.2017 г. 

14. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1690/13.10.2017 г. 

15. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 
Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат 
осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1691/13.10.2017 г. 

16. Изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество, Вх. № 1626/11.09.2017 г. 

17. Актуализация на Решение № 746/27.07.2017 г. на Великотърновски общински съвет, 
във връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на 
Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 1705/13.10.2017 г. 

18. Актуализация на план-сметката за приходите и разходите по приватизационните 
фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх. № 1716/18.10.2017 г. 

19. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, 
Вх. № 1702/13.10.2017 г. 

20. Включване на общинско жилище – апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на 
жилищата за продажба, Вх. № 1697/13.10.2017 г. 

21. Продажба на специализирана машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. 
Самоводене, Вх. № 1694/13.10.2017 г. 

22. Сключване на договор за наем за част от имот, за нуждите на РИМ-Велико Търново, 
Вх. № 1695/13.10.2017 г. 

23. Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1696/13.10.2017 г. 

24. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. 
№ 1678/11.10.2017 г. 

25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна 
общинска собственост, с. Балван, Вх. № 1699/13.10.2017 г. 

26. Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от 
ЗСПЗЗ, Вх. № 1693/13.10.2017 г. 

27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 
1698/13.10.2017 г. 

28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 
1700/13.10.2017 г. 

29. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 
1704/13.10.2017 г. 

30. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675/11.10.2017 г. 
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31. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на проект за частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674/11.10.2017 г. 

32. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за 
изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683/13.10.2017г. 

33. Одобряване на Проект за ПУП за обект:Мост между с. Шемшево и гр. Велико 
Търново, Вх. № 1715/17.10.2017 г. 

34. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1692/13.10.2017 г. 
35. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1706/13.10.2017 г. 
36. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1707/13.10.2017 г. 
37. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – 

Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 
30.09.2017 г., Вх. № 1679/11.10.2017 г. 

38. Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община 
Велико Търново за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708/13.10.2017 г. 

39. Определяне на представители на Великотърновския общински съвет за членове в 
Комисията за номиниране на кандидатите за Академичната награда на община 
Велико Търново, съгласно Наредба за символите и наградите на Община Велико 
Търново, Вх. № 1660/28.09.2017 г. 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 1623/05.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 1623 от 05.09.2017 г.  

Г-жо Дончева заповядайте да прочетете питането си. 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането, което съм отправила към г-н 

Кмета, е от предходната сесия, но поради отсъствието на инж. Панов се налага сега 
да му задам своето питане. 

Относно: „Отговор на Кмета на община Велико Търново инж.Даниел Панов 
на Питане с вх. № 899 от 10.11.2016 г. относно „Състоянието на съоръженията за 
игра в детските градини и ясли на територията на община Велико Търново”. 

Уважаеми г-н Панов, през есента на 2016 г. отправих питане към Вас 
относно състоянието на съоръженията за игра в детските градини и ясли на 
територията на община Велико Търново с въпроси, касаещи необходимостта от 
подмяна на съоръженията и привеждането им в съответствие с нормативните 
изисквания с оглед осигуряване на тяхната безопасност, функционалност и 
общодостъпност. В своя отговор Вие признавате, че едва 6 от общо 28 детски 
заведения отговарят на Наредба № 1 за условията и реда за устройството и 
безопасността на площадките за игра, но (цитирам): „В останалите детски заведения 
предстои да се подменят съоръженията за игра, тъй като същите не отговарят на 
изискванията на горепосочената наредба”. 

Във Вашия отговор Вие не се ангажирате със срокове, но подчертавате, че 
(цитирам): „Предстои изготвянето на работни проекти за подмяна на детските 
съоръжения във всички детски заведения, като през 2017 г. ще бъде предложено 
поетапно изпълнение и тяхната подмяна”. 

В заключение Вие ме уверявате, че (цитирам): "Подмяната на съоръженията 
за игра и привеждането им в съответствие с нормативните изисквания са приоритет 
за изпълнение от страна на Общината”. 
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И в тази връзка, тъй като това е приоритет и за мен, а дълбоко вярвам - и за 
всички граждани на В. Търново, задавам и следващите въпроси: 

1. Към 01.09.2017 г. кои детски заведения отговарят на Наредба № 1 за 
условията и реда за устройство и безопасност на площадките за игра? 

2. За кои детски заведения, които не отговарят на горепосочената наредба, са 
изготвени проекти за подмяна на съоръженията? За кои от тях е започнало 
изпълнение и в какъв етап? 

3. Ще бъдат ли предвидени средства от Бюджет 2018 г. и Инвестиционна 
програма 2018 г. за подмяна на съоръженията за игра в останалите детски заведения, 
които не отговарят на въпросната Наредба № 1? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Уважаеми 
дами и господа общински съветници, първо искам да Ви честитя празника на Свети 
Димитър, да Ви пожелая – на тези, които са свързани имената в семейството Ви с 
името на Свети Димитър, здраве и благоденствие в домовете Ви и да благодаря на 
тези общински съветници, които днес присъстваха на отбелязването на 832-
годишнината от въстанието на Асен и Петър, а също така и на литургията, която 
беше проведена в храма „Успение Богородично”. 

Във връзка с питането на г-жа Дончева Ви отговарям, че в края на 2016 г. Ви 
информирах за състоянието на площадките за игра в детските ясли и градини на 
територията на Общината. Също така поех ангажимент за поетапната подмяна на 
детските съоръжения, които не отговарят на нормативните изисквания, като 
подмяната на съоръженията и привеждането на площадките за игра в съответствие с 
нормативните изисквания са приоритетни за изпълнение от Общината след 
осигуряване на финансиране. 

В тази връзка, Ви информирам за етапа на реализация, на база поетите 
ангажименти и финансовите възможности както следва: Освен обновените площадки 
на шестте детски ясли и градини, за които Ви информирах в предишния си отговор, 
а именно: ДЯ „Щастливи детство“, ОДЗ „Рада Войвода“, ОДЗ „Пролет“, ОДЗ „Ален 
Мак“, ЦДГ „Евгения Кисимова“ и ЦДГ „Слънчев дом“, са изцяло обновени детските 
площадки на ЦДГ „Соня“ и в процес на обновяване са детските площадки в ДЯ 
„Мечо пух“. Към настоящия момент текат ремонтни дейности по подмяна на 
съоръженията в ЦДГ „Ивайло“ и в ЦДГ „Здравец“. 

От главния архитект на Общината има издадени визи за подмяна на 
съоръженията на ЦДГ „Първи юни“, ЦДГ „Иванка Ботева“, ЦДГ „Слънце“, ЦДГ 
„Райна Княгиня“ и ДЯ „Пролет“, като имаме и проектна готовност и доколкото зная, 
през месец ноември ще започне подмяна в част от тези детски градини и ясли: ЦДГ 
„Райна Княгиня”, „Пролет” и „Иванка Ботева”.  

Предвижда се и през 2018 г. да продължи поетапната подмяна на 
съоръженията в детските заведения на територията на община Велико Търново. При 
разработването на Бюджет 2018 и Инвестиционната програма към него гражданите, 
общинските съветници и служителите от Общинската администрация имат 
възможност да дават предложения. 

Има детски градини, които са включени по Програма „Региони в растеж”. 
Сега не мога точно да Ви ги кажа, но през 2018 г. и там също ще започне подмяната.  



 

Протокол № 33 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.10.2017 год 
 

8 
 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря за този в пъти по-конкретен 
отговор, който получавам тази година, за разлика от този, който получих преди една 
година. Поради стечение на обстоятелствата миналата година се наложи да чакам 
три месеца, за да получа отговор, сега това беше само един месец, докато времето 
все още предполага, че тези съоръжения за игра могат да се използват.  

Получих конкретни отговори и заедно с директорите на въпросните детски 
заведения ще следим за изпълнението на тези проекти и се надявам поне до 
следващите две-три години всички детски заведения да отговарят на Наредба № 1 и 
разбира се, най-вече – да се осигури безопасността на децата.  

Догодина ще Ви питам отново. 
 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински 
съветник, Вх. № 1627/12.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – общински 
съветник, Вх. № 1627 от 12.09.2017 г. 

Г-н Илчев заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Уважаеми господин Кмет на община Велико 

Търново, в последните няколко години в гр. Велико Търново се извършва 
строителство и строително-ремонтни работи на нови сгради със смесено 
предназначение, както и на промишлени обекти. През града преминават и две от 
централните пътни артерии – главен път София - Варна и главен път Русе - 
Свиленград. Пътният трафик в самия град, особено в пикови часове, е изключително 
тежък. Като видима последица от тези обективни обстоятелства се наблюдава 
повишено запрашаване, усеща се и повишаване на нивата на вредни газове. Като 
причини за тези констатации метат да бъдат посочени: усиленият автомобилен 
трафик, използването на отоплителни уреди на твърдо гориво, специфичното 
географско разположение на града и коментираните многократно фактори като 
презастрояване и несъобразяване на извършваното във времето строителство с 
действащите на терена въздушни течения и релефа на града. 

В същото време, по информация на Министерството на екологията през 
следващия програмен период 2014 - 2020 ще се финансират проекти за подобряване 
на чистотата на въздуха в общините, като за целта са осигурени 120 000 000 лв. 

От данните, които са публични, считам, че са налице сериозни опасения за 
качеството на атмосферния въздух в гр. Велико Търново, който видимо за 
великотърновци и гостите на града не отговаря на екологичните стандарти. Въздухът 
в гр. Велико Търново е замърсен. Поради изложеното, считам, че Община Велико 
Търново следва да вземе спешни мерки, както по извършване на ежедневен 
мониторинг на състоянието на атмосферния въздух, така и да проведе серия от 
мероприятия за профилактика и превенция по отношение на подобряване качеството 
на въздуха в града и в общината. 

По посочените по-горе обективно съществуващи проблеми, както и поради 
поставени от граждани въпроси по темата, в качеството си на общински съветник, 
Ви отправям следните въпроси: 

1. Извършва ли Община Велико Търново (самостоятелно или съвместно с 
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РИОСВ) контрол на качеството и на състоянието на атмосферния въздух в гр. 
Велико Търново? Ако се извършва такова замерване, по отношение на какви 
показатели и с каква честота се извършва? 

2. Какви екологични мероприятия на територията на общината са 
предвидени за контрол и недопускане на замърсяване на атмосферния въздух? 

3. Участва ли Община Велико Търново в проекти за подобряване чистотата 
на въздуха, обявени от Министерство на екологията? 

4. Технически възможно ли е да се организира предоставяне на ежедневната 
информация от РИОСВ, измервана от лабораторията за качество на въздуха, 
действаща в гр. Велико Търново, за извършваните денонощни непрекъснати 
измервания на качеството на атмосферния въздух по основни параметри: фини 
прахови частици, серен диоксид, азотен диоксид и озон, както и метеорологичните 
параметри: температура, скорост и посока на вятъра, влажност и атмосферно 
налягане; да се предоставят на видно и удобно място на главната страница на 
електронния сайт на Община Велико Търново? 

5. Предвидени ли са допълнителни мероприятия от Община Велико Търново 
за поставяне на допълнителни станции за замерване качеството на атмосферния 
въздух в други части на града? 

С едно изречение ще си позволя да допълня написаното в моето питане, като 
посоча един документ, който съм ползвал, от страницата на община Велико Търново 
– това е писмо от 26.06.2017 г. от директора на Регионалната здравна инспекция – 
Велико Търново, с което се цитира анализ на данните на чистотата на атмосферния 
въздух в гр. Велико Търново и се прави извод, че замърсяването на атмосферния 
въздух с фини прахови частици е фактор, който допринася (цитирам): „за 
сравнително по-високата заболеваемост от болести на дихателната система в община 
Велико Търново, както и за високата честота на разпространение на хронични 
болести на дихателната система сред подрастващите деца и ученици и възрастното 
население”, като се правят и препоръки за мероприятия за непрекъснато 
подобряване на качеството на атмосферния въздух в гр. Велико Търново и 
предотвратяване на потенциалния здравен риск за населението.  

Очаквам да чуя конкретните мероприятия, които общината ще предвиди за 
следващия период във връзка с моето питане и въобще по поставения проблем, като 
едно от нещата, които много ми се иска да чуя във Вашия отговор, е: Какво е 
предвиждането на община Велико Търново във връзка с периодичното измиване на 
великотърновските улици? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По първия въпрос. Наблюдението върху качеството 
на атмосферния въздух и неговият контрол се осъществява от Национална система 
за мониторинг на КАВ, част от Националната система за мониторинг на околната 
среда. Тя се обслужва от Изпълнителната агенция по околна среда към 
Министерството на околната среда и водите. Наблюдението върху качеството на 
атмосферния въздух и превишението на нормите за фините прахови частици в 
района на гр. Велико Търново се осъществява от един стационарен пункт от 
Националната мрежа за мониторинг на качеството на атмосферния въздух Ръчен 
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пункт „РИОСВ - Велико Търново”, който следи мониторинга в района по показатели 
- фини прахови частици до 10 и фини прахови частици до 2.5.  

Тъй като пунктът е ръчен, анализът на пробите от пробонабирането се прави 
в лабораторията в гр. Русе и данните от анализа са за изминал период, като същите 
са публични на интернет страниците на РИОСВ - В. Търново и община В. Търново. 

По втория въпрос. Целта на изготвената програмата е намаляване нивата на 
замърсителите на въздуха на територията на община Велико Търново и достигане на 
нормите за фини прахови частици в периода 2015 - 2020 г., намаляване на здравния 
риск, контрол на мероприятията за намаляване замърсяването от опесъчаването и 
хигиенизирането, битовото отопление, транспорта и строителните дейности.  

Като неразделна част от програмата е разработен и план за действие 
съгласно чл. 27 от Закона за чистотата на атмосферния въздух, указващ мерките, 
които трябва да бъдат предприети в краткосрочен, средносрочен и дългосрочен план 
с оглед намаляването на риска и ограничаване продължителността на превишаване 
на установените норми, включително и при неблагоприятни метеорологични 
условия. Ежегодно във Великотърновския общински съвет представяме отчет на 
Програмата за намаляване на емисиите и достигане на установените норми за фини 
прахови частици в атмосферния въздух за периода 2015 - 2020 г., като в отчета 
подробно е описано изпълнението на всички мерки. Копие от отчета ще Ви предам 
след отговора.  

По третия въпрос. Към настоящия момент община Велико Търново е 
обявила обществена поръчка с предмет „Разработване на предпроектно проучване за 
реализиране на мерки за подобряване на качеството на атмосферния въздух в 
община Велико Търново“. С документите, резултат от изпълнението на настоящата 
обществена поръчка, община Велико Търново ще кандидатства за безвъзмездна 
финансова помощ по Оперативна програма „Околна среда 2014 - 2020 г.“, 
приоритетна ос 5, „Подобряване качеството на атмосферния въздух“, разходите за 
които се явяват допустими по програмата. 

По четвъртия въпрос. Пунктът, който е разположен в сградата на РИОСВ, е 
ръчен - с ежедневна ръчна смяна на касетите за пробонабиране и анализа на пробите 
от пробонабирането се прави в лабораторията в гр. Русе, като касетите се изпращат 
там за анализ на всеки две седмици. Това означава, че данните, които се публикуват 
на страницата на РИОСВ, не са онлайн, а са за изминал период и не може да се 
организира такова ежедневно представяне на информация за качеството на въздуха. 
Пунктът следи мониторинга на въздуха по показатели „фини прахови частици 10”, 
„фини прахови частици 2.5”. Данните от мониторинга са представени в раздел 
„Околна среда“, подраздел „Въздух“. 

По петия въпрос. До 2010 г., включително, се извършваше мониторинг на 
качеството на атмосферния въздух в различни части на града и от мобилна станция 
към Регионалната лаборатория - Русе, но поради отпаднала необходимост, 
обусловена от функционирането на ръчния пункт в РИОСВ - В. Търново, тези 
замервания бяха преустановени. С писмо № 32-09-28 от 20.07.2016 г. до РИОСВ - В. 
Търново и до Регионална лаборатория към ИАОС, сме поискали да се извършва 
периодичен мониторинг от Мобилната станция към Регионалната лаборатория - Русе 
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в района на Дома за стари хора „Венета Ботева“  в квартал „Бузлуджа”. 
В заключение искам да отбележа, че РЗИ - Велико Търново, изготвя 

обобщен годишен анализ и оценка на качеството на атмосферния въздух в община 
Велико Търново, на база предоставяните от РИОСВ - В. Търново данни. Съгласно 
този анализ средногодишната концентрация на фини прахови частици е 32.30 
измервателни единици и не превишава средногодишната норма за опазване на 
човешкото здраве, която е 40 измервателни единици и е една от най-ниската 
средногодишна концентрация за установяване през последните девет години, което е 
видно и от диаграмата, която съм приложил към отговора. Средногодишната 
концентрация на фини прахови частици е 2.5 измервателни единици за 2016 г., 20.45 
измервателни единици и не превишава средногодишната норма за опазване на 
човешкото здраве, която е 25 измервателни единици. 

Всички приложения са приложени към отговора. 
Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Благодаря Ви, инж. Панов! Признавам си – 

очаквах малко по-голяма конкретика по отношение на част от въпросите, които 
поставих, а именно: с какви програми и проекти би се ангажирала община Велико 
Търново във връзка с разпределението на тези средства, които посочих в моето 
питане, както и във връзка с планираните мероприятия, които отново ще посоча: 
например миенето на великотърновските улици – нещо, което се случва, понякога 
дори и не се случва, но се случва основно около празника на град Велико Търново – 
един път годишно.  

По отношение на част от въпросите, които поставих в моето питане, в 
качеството си на общински съветник ще внеса конкретно предложение във връзка с 
формиране на Бюджет 2018 г. за осигуряване средства за осигуряване възможност за 
по-ефективен мониторинг и запознаване на гражданите на Велико Търново и на 
общината със състоянието на атмосферния въздух. 

 
ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 1630/13.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник, Вх. № 1630 от 13.09.2017 г. 

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Следващото питане е относно „Липса на 

асфалт и осветление на ул.”Александър Бурмов” в ж.к. „Картала”.  
Уважаеми г-н Кмет, първите блокове на ул.”Александър Бурмов” са 

построени през далечната 1992 година и вече 25 години жителите на улицата чакат 
тя да бъде асфалтирана. В комбинация с това на улицата няма поставени 
електрически стълбове, следователно и уличното осветление в ХХІ век е дефицит. 
Излишно е да подчертавам, че по този начин не само комуникацията на улицата е 
нарушена, но и сигурността е под въпрос. 

Живущите на горепосочената улица споделят, че през годините неведнъж са 
алармирали за проблема, дори неколкократно в медийното пространство са излизали 
статии, даващи гласност за това. Хората описват ситуацията като абсурдна и 
възмутителна - през зимата придвижването е изключително затруднено, защото 
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снегът не се почиства – по техни думи; такситата отказват да посещават адресите от 
ул. „Ал, Бурмов” № 30 до № 54; автомобилите едва се изкачват до последните 
номера, дори са събирали средства, за да бъде почистен падналия сняг. През лятото 
картинката е не по-малко трагична: след първия дъжд зейват огромни дупки, а 
газенето в кал се е превърнало в ежедневие. Хората напомнят, че са редовни 
данъкоплатци, живеещи  в жилищен квартал на 2 км. от центъра на града (който се 
асфалтира за трети път през последните няколко години), а не във вилна зона. 
Признават обаче, че не вярват, че нещо ще се промени.  

За да разберем дали това е така, са и следващите въпроси към настоящото 
питане: 

1. Какви са причините в продължение на 6 години ул.”Ал. Бурмов” да остане 
без асфалт и улично осветление, като тук отварям скоба, че проблемът, както вече 
подчертах, е от четвърт век, но вие сте кмет от 6 години и няма как да отговаряте за 
период, в който не сте отговаряли за това. 

2. Предвижда ли се полагането на асфалт и монтирането на електрически 
стълбове на ул. "Александър Бурмов” в кв. „Картала”? И не последно по важност - в 
какви срокове? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Ул. „Александър Бурмов” е събирателна улица и е 
част от второстепенната улична мрежа на град Велико Търново, като е разположена 
в крайно северозападна част на Картала. Започнатото строителство на ул. „Ал. 
Бурмов” не е завършено поради неосигурено финансиране през годините и към 
настоящия момент са изградени само двата крайни участъка на улицата – западният 
– от ул. „Стоян Михайловски” до ул. „Ангел Каралийчев”, и крайният източен 
участък. Участъкът на ул. „Александър Бурмов” от № 30 до № 54 на северозапад от 
кръстовището на ул. „Ангел Каралийчев” не е изграждан, като същият е на земна 
основа и е частично насипан през годините със строшенокаменна фракция и липсва 
улично осветление.  

В момента е възложено уличното осветление за изграждане на ул. 
„Александър Бурмов” в участъка от № 30 до № 54, а за следващата година – в 
участъка от № 30 до № 54 на ул. „Александър Бурмов” ще се заложат средства в 
Инвестиционната програма за 2018 г. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Пропуснах да добавя, че към питането 
входирах и подписка, която събраха жители на въпросната улица, като много се 
надяват най-после улицата да бъде изградена, да бъде положен асфалт, да има и 
осветление.  

Изненадана съм отново за конкретния отговор. Всъщност на първото ми 
питане и на това питане са първите конкретни отговори, които получавам, откакто 
съм общински съветник. Това е може би едно добро начало да продължим да 
получаваме толкова конкретни отговори, за което благодаря! Сега остава да видим и 
кога ще бъде положен асфалтът. 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници 
от Реформаторски блок във Великотърновски общински съвет, Вх. № 
1670/10.10.2017 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата общински съветници 
от Реформаторския блок във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1670 от 
10.10.2017 г. 

Г-н Петров, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Питане от Групата общински съветници от 

Реформаторския блок във Великотърновския общински съвет. 
Уважаеми г-н Панов, през месец септември 2017 г. е започнала реализацията 

на строително-ремонтни работи по мащабния проект „Привлекателна и съхранена 
автентична градска среда на град Велико Търново“, финансиран по Приоритетна ос 
1 на ОП “Региони в растеж“.  Както е известно от регламентите на оперативната 
програма, при извършване на дейности по реконструкция и ремонт на уличната 
мрежа се изисква подземната инфраструктура да е подменена или в добро състояние, 
за да не се налага разкопаване на реконструираните участъци. С оглед на факта, че 
община Велико Търново предвижда реконструиране на над 20 улици от старата 
градска част, където не е извършвана подмяна на ВиК инфраструктурата, моля да ни 
отговорите на следните въпроси: 

1. Направено ли е проучване за състоянието на подземната инфраструктура 
на етап „изготвяне на техническа документация” по проект „Привлекателна и 
съхранена автентична градска среда на град Велико Търново“ и какво е 
констатирано по отношение състоянието на ВиК инфруструктурата? 

2. Предвидено ли е извършване на подмяна на водопроводната мрежа в 
обхвата на улиците от старата градска част, включени в обхвата на проекта още на 
етап „проектиране и подготовка на проекта”? 

3. Тъй като поддръжката на ВиК инфраструктурата на територията на град 
на гр. Велико Търново се осъществява от „ВиК Йовковци” ООД, информирано ли е 
дружеството за нуждата от извършване на подмяна на водопроводната мрежа при 
започване на ремонтните работи по проекта по улиците в старата градска част? Ако 
отговорът е положителен, моля ди ни посочите номер и дата на писмото, с което 
община Велико Търново е информирала „ВиК Йовковци“ ООД за нуждата от 
включване на средства в инвестиционната програма на дружеството. Известен е 
фактът, че за да се предвидят подобни средства от страна на ВиК оператора, то той 
трябва да предвиди финансов ресурс в своя инвестиционен план и многогодишна 
бизнес програма. 

4. Има ли направени разчети на каква стойност възлизат индикативните 
разходи за подмяна на водопроводната мрежа в уличните участъци, които вече са 
разкопани в рамките на проекта и откъде ще се осигури този финансов ресурс? 

5. В какви времеви рамки може да се осигури финансов ресурс и каква е 
техническата готовност на община Велико Търново, при условие че се осигури 
финансов ресурс за започване на строително-монтажни работи по подмяна на 
водопроводната мрежа? 

Ние, както и много жители от старата част на Велико Търново, сме силно 
притеснени от факта, че преди началото на есенно-зимния сезон поради липса на 
яснота за извършване на подмяна на водопроводната мрежа може да се стигне до 
ситуация на разкопани улици, което е крайно неприятно за живущите. В същото 
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време отново възниква въпросът, защо не са предприети адекватни действия 
достатъчно навреме, за да се синхронизират дейностите по реконструкция на 
улиците в рамките на проекта и извършване на подмяна на водопроводната мрежа. 

Моля да ни отговорите устно, с писмен вариант на отговора, като приложите 
съответните към въпроса документи! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По първия въпрос. За изпълнението на проект 
„Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град Велико Търново“ на 
17.01.2017 г. беше подписан договор за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ на обща стойност 11 010 062,50 лв. с продължителност 30 месеца. 

Предвидените мерки са комплексно подбрани, за които са изготвени 
инвестиционни проекти, финансирани в рамките на проекта. 

Въз основа на разработените и одобрени от Управляващия орган на ОП 
„Регионално развитие” инвестиционни проекти, изготвени от проектанти с 
необходимата правоспособност в съответната област, избрани след проведени 
процедури по ЗОП, община Велико Търново изпрати писма до експлоатационните 
дружества, а именно: с изх. № 5300 от 12.02.2015 г. до „Енерго-Про Варна“ ЕООД, с 
изх. № 5300-1363 от 26.02.2015 г. - до „Овергаз Север“ АД, с изх. № 5300-1362 от 
26.02.2015 г. до „ВиК Йовковци“ ООД, с които съответните дружества следва да 
представят съгласувани своите инвестиционни намерения, които засягат дейности по 
изпълняваната от тях инвестиционна програма, попадащи в териториалния обхват на 
техническите проекти, в това число и уличната мрежа в Старата градска част – както 
за „Варуша”, така и за „Гурко”. 

По втория въпрос. Разработените технически проекти по схема за 
предоставяне на безвъзмездното финансиране по проекта  кореспондират напълно с 
Насоките за кандидатстване по ОП “Региони в растеж“ 2014 - 2020, по силата на 
които подмяната на водопроводната и канализационната мрежа в обхвата на 
реконструкцията и рехабилитацията на уличната мрежа, предмет на проекта, не е 
допустима дейност в самия проект. 

По третия въпрос. При стартиране на строително-монтажните работи в 
община Велико Търново постъпи писмо от „ВиК Йовковци“ ООД, с вх. № 5300- 
13621 от 06.10.2017, с което водният оператор информира, че при направената 
проверка след започване на изкопните работи, в обхвата на уличната мрежа в Стара 
градска част има компрометирани участъци и е установено, че в тази част от 
водопровода мрежата екорозирала, и то на някои места значително. С оглед 
предстоящия зимен период, характеризиращ се със сериозно понижение на 
температурите, Дружеството изтъква, че рискът от аварийни ремонти е 
изключително висок в дадени участъци, установено от проведената проверка на 
място - водопроводната мрежа в тази част на града е изградена от материали, които 
са преобладаващо етернитови и стоманени тръби. Операторът подчертава, че това от 
своя страна, ще доведе до увеличаване на загубите на вода, дължащи се основно на 
физически течове - както видими, така и скрити, както от водопроводната мрежа, 
така и по кранове и връзки. Резултатът от това е затруднение в изпълнението на 
дейностите по СМР по горепосочения проект. 

По четвъртия въпрос. Въз основа на полученото от ВиК оператора писмо, 



 

Протокол № 33 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.10.2017 год 
 

15 
 

община Велико Търново, с писмо изх. № 0414-00-67 от 09.10.2017 г. до г-н Нанков - 
министър на регионалното развитие и благоустройството, отправи искане за 
осигуряване на финансиране от държавния бюджет на Република България на 
неотложни и аварийни спешни ремонти на участъците, където минава 
водопроводната система в Стара част на града, който своевременен авариен ремонт 
ще бъде сериозна предпоставка за стриктното изпълнение на техническия проект за 
реконструкция и рехабилитация на уличната мрежа в Старата част. На база на 
предоставените от страна на ВиК и с помощта на община Велико Търново проекти 
бяха подадени още на 9 октомври. До края на тази седмица очакваме отговора от 
Министерството - в каква част ще бъдат осигурени финансовите средства до края на 
годината, за да се започне аварийният ремонт. 

По петия въпрос. Община Велико Търново също така разполага с техническа 
документация за компрометираните участъци, съвместно направена с ВиК проекта, 
изготвен по реда на ЗУТ. Същата е разработена и предоставена от страна на ВиК 
оператора.  

Към днешна дата се очаква решението, както Ви казах на МРРБ.  
Така че няма да има изкопи, докато не се осигури финансирането за 

подмяната на тези компрометирани участъци. Предвидено е от Техническия отдел на 
дирекция „ТСУ” улиците да се ремонтират една по една и докато не се приключи с 
ремонта на едната улица, да не се започва с другата. 

 
ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници от 
Реформаторски блок във Великотърновски общински съвет, Вх. № 
1671/10.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата общински съветници 
от Реформаторския блок във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1671 от 
10.10.2017 г. 

Г-жа Илчева, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Питане от Групата на общинските съветница от 

Реформаторския блок относно „Извършени разходи по подготовка на проекти за 
кандидатстване по Програмата за трансгранично сътрудничество Румъния - 
България 2014 – 2020 на община Велико Търново”.  

Уважаеми господин Панов, с поредица от решения на Великотърновския 
общински съвет от месец септември 2015 г. и месец март 2016 година, бе дадено 
съгласие за кандидатстване на община Велико Търново със седем проекта по 
Програмата за трансгранично сътрудничество, от които шест от тях не получават 
финансиране, а в същото време за тяхната подготовка са направени определени 
разходи, в това число и разходи за изготвяне на техническа документация. В случай 
на одобрение на проектите тези предварителни разходи щяха да бъдат възстановени 
от бюджета на Програмата, но при неодобрение, те остават за сметка на бюджета на 
Община Велико Търново.  

Подадените проекти са както следва (няма да изброявам решенията на Общинския 
съвет, само ще кажа наименованията на проектите): 

Проект „Безопасен регион”, Специфична цел 3.1: „Подобряване на 
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съвместното управление на риска в трансграничния регион”. 
Проект „Модели за съвместно управление на риска за градове в 

трансграничния регион Румъния - България“  
Проект "Древни крепости и пътища по поречието на Дунав: остойностяване 

и защита на общото природно и културно наследство в трансграничната област", 
Приоритетна ос 2: Зелен регион, „Подобряване на опазването и устойчивото 
използване на природното наследство, ресурсите и културното наследство”.  

Проект „Трансгранична подкрепа за училища за деца със специални нужди” 
по приоритетна ос 5.  

Проект „Умения за бъдещето в трансграничния регион - модел за 
сътрудничество между Велико Търново и Александрия“ - по приоритетна ос 4.  

Проект „По-добра интеграция на трансграничния регион чрез заетост и по-
добра среда за инвестиции“ по приоритетна ос 4.  

Във връзка с горното, моля да ни отговорите, каква е общата стойност на 
направените предварителни разходи по изготвяне на проектни предложения по 
Програмата за трансгранично сътрудничество „INTERREG V-А Румъния-България“ 
2014 - 2020 г., в това число: разходи за изготвяне на прединвестиционни проучвания, 
обемно-устройствени проучвания за доказване на нормативната допустимост и 
целесъобразност на инвестиционната идея, разходи за изготвяне на 
идейни/технически проекти, консултантски услуги по подготовка на проекти, 
разходи за изготвяне на финансови анализи, разходи за преводи, разходи за издаване 
на строителни и други разрешения, разходи за пътувания за срещи е румънски 
партньори, и други допустими разходи, извършени във връзка с подготовката на 
проектите.  

Моля да ни предоставите подробна писмена справка на направените разходи 
по приложения образец към питането!  

С оглед на факта, че сред неодобрените проекти е проектът за 
възстановяване на ул. „Крайбрежна“, оформянето й като място за разходка и отмора 
и превръщане на река Янтра в плавателна, както и други важни за града проекти, 
като завършване на детска градина „Здравец“, моля да отговорите дали тези проекти 
остават приоритетни за община Велико Търново и дали съществуват реалистични 
източници за финансиране на подобни инвестиции!  

Моля да ни отговорите устно, с писмен вариант на отговора!  
Само допълвам, че понеже мина и последната покана за набиране на проекти 

по трансграничната програма, тези проекти, които визираме, с тях общината не е 
кандидатствала отново.  

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Първият проект е по Решение № 1708 от 29.09.2015 
г. В подготовката на проектното предложение по цитираната в питането приоритетна 
ос, водещият партньор от българска страна е Областна администрация - Велико 
Търново, а община Велико Търново се явява партньор по проекта. Целта на проекта 
е изграждане на Интегрирана система за мониторинг на околната среда, ранно 
откриване и превенция от природни бедствия. Като партньор на проекта община 
Велико Търново не е сключвала договори за услуги по смисъла на ЗОП, съответно 
не са разходвани средства от общинския бюджет за подготовка на документацията, 
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необходима за кандидатстване. 
Проектното предложение е подадено в срок, на 30.09.2015 г., в Съвместния 

секретариат на Програмата, като същото не е одобрено за финансиране от страна на 
оценителната комисия. 

По Решение № 1709 от 29.09.2015 г. При подготовката на проект „Модели за 
съвместно управление на риска за градове в трансграничния регион Румъния - 
България“, по тази Програма община Велико Търново е водещ партньор, като от 
българска страна партньор по проекта е Фондация „Партньори за устойчиво 
развитие“. На основание чл. 14, ал. 5, т. 2 от ЗОП община Велико Търново е 
сключила договор с Фондация „Партньори за устойчиво развитие" на 12.09.2015 г. 
Проектното предложение „Модели за съвместно управление на риска за градове в 
трансграничния регион Румъния - България“, подадено в Съвместния секретариат на 
Програмата на 30.09.2015 г., не е одобрено за финансиране от страна на 
оценителната комисия. 

Разходваните средства от общинския бюджет за подготовка на 
документацията, съгласно горецитирания договор са 9 800 лева. Поетите задължения 
по смисъла на сключения договор са в обхвата на действието на българското 
законодателство, което е нормативно основание за стриктното им спазване и 
изпълнение от страна на Възложителя - Община Велико Търново. 

По Решение № 1710 от 29.09.2015 г. от постъпилото питане. За подготовката 
на проект „Древни крепости и пътища по поречието на Дунав: остойностяване и 
защита на общото природно и културно наследство в трансграничната област“ по 
горепосочената Програма, община Велико Търново е водещ партньор, като от 
българска страна партньор е Фондация „Партньори за устойчиво развитие“.  

Община Велико Търново е възложила подготовката на формуляра за 
кандидатстване и неговия превод на английски език на база сключения договор с 
Фондацията  с предмет: „Услуга по изготвяне на 2 броя формуляри за 
кандидатстване по първата покана по програма INTERREG Румъния - България“. 
Същият е изменен с Допълнително споразумение от 18.09.2015 г., с което е 
променен срокът за представяне на формуляра за кандидатстване по проекта. 
Разходът, изплатен съгласно сключения договор, е в размер на 2955лв. Поетите 
задължения по смисъла на сключения договор са съгласно българското 
законодателство, което нормативно определя стриктното им спазване и изпълнение 
от страна на Възложителя - община Велико Търново.  

По Решение № 170 от 25.02.2016 г. За подготовката на проект „По-добра 
интеграция на трансграничния регион чрез заетост и привлекателна среда за 
инвестиции“ община Велико Търново не е сключвала договори за услуги по смисъла 
на ЗОП, съответно не са разходвани средства от общинския бюджет за подготовка на 
документацията, необходима на етап „кандидатстване”. 

Целта на проекта е реално насърчаване на заетостта в трансграничния район 
чрез предоставяне на съвместните възможности на работната сила пред чужди 
инвеститори и привличането им в трансграничния район. 

Проектното предложение, подадено в Съвместния секретариат на 
Програмата, също не е одобрено за финансиране от страна на оценителната комисия.  
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По Решение № 171 от 25.02.2016 г. По проект „Трансгранична подкрепа за 
училища за деца със специални нужди“ по горецитираната Програма община Велико 
Търново не е сключвала договори за услуги по смисъла на ЗОП и не са разходвани 
средства от общинския бюджет за подготовка на документацията, която е 
необходима на етап „кандидатстване”. Целта на проекта е подкрепа за 
модернизацията на обществените услуги в областта на образованието чрез 
довършване изграждането на ОДЗ „Здравец“ с обособяване на специализиран детски 
кът за деца с аутизъм. 

Проектното предложение е подадено в срок - на 15.03.2016 г., в Съвместния 
секретариат на Програмата, като същото не е одобрено за финансиране от страна на 
оценителната комисия.  

По Решение № 172 от 25.02.2016 г. При подготовката на проект „Умения за 
бъдещето в трансграничния регион - модел за сътрудничество между Велико 
Търново и Александрия“ по горепосочената Програма, община Велико Търново 
следва да гарантира административна и техническа готовност по отношение 
придружаващата проекта документация. В тази връзка, на 25.02.2016 г., на 
основание чл. 14, ал. 5, т. 2  от ЗОП, Община Велико Търново сключва договор с 
„Мейст Ин“ ООД - гр. Свищов, с предмет: „Извършване на обемно-устройствени 
проучвания за доказване на нормативната допустимост и целесъобразност на 
инвестиционната идея за изграждане на „Училищен център за практическо 
обучение“ в с. Беляковец, Община Велико Търново“ на обща стойност 22 800 лв. с 
ДДС. Техническата документация е предоставена на община Велико Търново 
съгласно условията на сключения за услугата договор. 

На основание чл. 14, ал. 6 от ЗОП разходите за изготвяне на финансов 
анализ са в размер на 2 400 лв. 

На основание чл. 20, ал. 5 от ЗОП е извършен разход за извършване на 
комплексна услуга по разработването на проектното предложение в размер на 4500 
лв., като доставчик на услугата е Фондация „Партньори за устойчиво развитие“ - гр. 
В. Търново. 

Проектното предложение е подадено в Съвместния секретариат на 
Програмата на 15.03.2016 г. Оценителната комисия информира Община Велико 
Търново с уведомително писмо, peг. изх. № 1427 от 12.12.2016 г., че проектното 
предложение не е предложено за финансиране. Румънският партньор - община 
Александрия, уведомява Община Велико Търново, че през месец април 2017 г. е 
инициирала възражение срещу решението на Комисията пред компетентния съд по 
реда на румънското законодателство, за чиито ход своевременно ще информира 
Община Велико Търново. Към настоящия момент се очаква решението на съда. 

В областта на образователната система приоритет на Община Велико 
Търново е да използва всяка възможност и форма за финансиране на проекти, които 
са свързани с  реализиране на програми за модернизация на сградния фонд на 
учебните заведения, в т.ч. и така важната инвестиция за доизграждане на ДГ 
„Здравец“, за която е налична и техническата документация по реда на ЗУТ. 
Реализирането на редица местни политики в сферата на благоустройството, 
инфраструктурата и развитието и опазването на околната среда остава основен 
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приоритет и в същото време основно предизвикателство на финансов ресурс, чрез 
който да се осъществява максимална степен инвестиционни намерения на община 
Велико Търново в тази област. 

 
ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници от 
БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 1676/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата общински съветници 
от БСП във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1676 от 11.10.2017 г. 

Г-н Стефанов, заповядайте да прочетете питането си! 
Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Честит празник на всички! Къде на шега, къде 

наистина, г-н Панов, Групата на БСП току-що обсъждаше вариант да поиска 
почивка, че в тази сесия много въпроси и много отговори, макар и на светъл празник. 

Питането ни е относно „Контролът по спазване Закона за предотвратяване и 
разкриване на конфликт на интереси при провеждане на обществени поръчки”. 

Уважаеми г-н Панов, една от най-злободневните и обществено чувствителни теми 
са обществените поръчки като благодатна почва за реализиране на корупционни схеми. От 
една страна - при провеждане на тръжните процедури, от друга - при самото изпълнение, 
неминуемо отразяващи се на неговото качество.  

Многократно и остро сме поставяли въпроса, че на практика Общинският съвет е 
изолиран и от информация, и от контрол по изпълнение на обществените поръчки. Когато 
повдигнем темата, Вие и колегите от групата на ГЕРБ с охота ни препращате да се ровим по 
сайтовете. За шест години от началото на Вашето управление един-единствен път е внесена 
семпла записка относно обществените поръчки. Казваме Ви всичко това с изричната 
уговорка, че не желаем да изземаме Вашите функции и отговорности по организацията и 
контрола на процедурите и изпълнението на обществените поръчки.  

Тук отварям дна малка скоба: като представители на опозиционна партия, 
получавайки сигнал, нямаме друг легален механизъм освен отправяне на питане, за да 
получим съответната информация.  

Една от бариерите пред корупционните изкушения поставя Законът за 
предотвратяване и разкриване на конфликта на интереси. В този смисъл са и въпросите от 
настоящото питане: 

1. Има ли механизъм за контрол наличието на конфликт на интереси при 
провеждане процедури за възлагане на обществени поръчки, утвърден от Вас? 

2. Има ли установени нарушения по смисъла на същия закон за периода 01.01.2012 - 
30.09.2017 г. и ако са регистрирани такива, какви мерки сте взели като кмет на община 
Велико Търново? 

Очакваме Вашия устен отговор с писмен вариант на последния!  
Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Първо, ако сте изморени, почивайте, аз не съм 

изморен, ако смятате, че шест години съм се уморил. 
По първия въпрос. Законът за обществените поръчки, обнародван в ДВ, бр. 

13 от 16 февруари 2016 г., в сила от 15 април 2016 г., в чл. 42 изисква от 
Възложителите да поддържат профил на купувача, който да представлява обособена 
част от електронната страница на публичната организация. В чл. 42, ал. 2 от ЗОП са 
посочени документите на обществените поръчки, които да се публикуват в профила 
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на купувача. Това са: 
- всички решения, обявления и покани, свързани с откриването, възлагането,  
- документациите за обществени поръчки, с изключение на случаите, при 

които поради технически причини или такива, свързани със защита на 
информацията, не е възможно осигуряване на неограничен, пълен и пряк достъп чрез 
електронни средства; 

- разясненията, предоставени от възложителите във връзка с обществените 
поръчки; 

- протоколите и окончателните доклади на комисиите за провеждане на 
процедурите; 

- договорите за обществени поръчки и рамковите споразумения, 
включително приложенията към тях; 

- допълнителните споразумения за изменения на договорите за обществени 
поръчки и рамковите споразумения; 

- обявите за събиране на оферти и поканите до определени лица;  
- становищата на Агенцията по обществени поръчки във връзка с 

осъществявания от нея предварителен контрол. 
Всички изброени по-горе документи за всяка обществена поръчка се 

обособяват в електронна преписка. 
Това ние сме го направили на електронната страница на Община Велико 

Търново, достъп до която има всеки. 
Обяснението дотук е ясно и показва, че Възложителят е организирал пълен 

достъп на информация за провеждането на обществените поръчки в Община Велико 
Търново. 

Относно поставените в питането въпроси. 
1. Съгласно чл. 54 от ЗОП едно от основанията за отстраняване на участник 

от участие в процедурата е дали е „налице конфликт на интереси, който да не може 
да бъде отстранен“. Това обстоятелство се декларира от участниците в Единен 
европейски документ за обществени поръчки, а в случаите, в които не се поставят 
критерии за подбор - в образци-декларации. 

Съгласно чл. 51, ал. 8 от Правилника за прилагане на Закона за обществени 
поръчки всички членовете на комисията, която се назначава с моя заповед със задача 
да разгледа постъпилите в срок оферти за съответствие с изискванията към личното 
състояние и критериите за подбор, поставени от възложителя; да разгледа и провери 
офертите за съответствие с предварително обявените условия на обществената 
поръчка, декларират в декларация по чл. 103, ал. 2 ЗОП след получаване на списъка 
с кандидатите или участниците дали е налице конфликт на интереси с кандидатите 
или участниците. Декларациите на комисията са неразделна част от досието на всяка 
обществена поръчка. 

За този механизъм на контрол са утвърдени с моя заповед № РД 22-144 от 
30.01.2017 г. Вътрешни правила за управление на цикъла на обществените поръчки в 
Община Велико Търново, с които са отменени старите вътрешни правила за 
провеждане на обществени поръчки, също в които декларирането на обстоятелства 
за наличие, или не, на конфликт на интереси, като документ е било част от досието 
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на дадена обществена поръчка. 
Съгласно чл. 22 а, ал. 1 от Закона за предотвратяване и установяване на 

конфликт на интереси - конфликтът на интереси за лицата, заемащи публични 
длъжности, се установява от Комисията за предотвратяване и установяване на 
конфликт на интереси, която е независим орган. Нарушения по смисъла на закона за 
предотвратяване и установяване на конфликт на интереси не са установени в община 
Велико Търново за периода януари 2012 – 30 септември 2017 г.  

Ако действително имате такъв сигнал, дайте ми конкретната поръчка, за 
която смятате, че има конфликт на интереси и ще го дам на комисията за проверка.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Чуха се тук-таме думи как това, което ние правим 
с тези две питания, като група от БСП, било някакво ехо от Хасково и от не знам 
къде още. Това не е така. Първо, Вие ще видите, че в нито едно от питанията – нито 
това, нито другото, има каквото и да било име. Такова име няма да се появи и в 
репликите, въпреки че определени имена има. Ние не само че спазваме съвета на г-н 
Цветанов, ние го преизпълняваме. Ние няма да дадем съответното лице или 
съответния случай на органите, на Прокуратурата, ние ще го дадем на кмета, той да 
го направи, ако реши да го направи (а ние ще контролираме дали го е направил). 

Сега, по конкретния случай. Г-н Панов, аз Ви благодаря за образователната 
част от Вашия отговор, в който ни разяснявахте за пореден път закона и за пореден 
път ни пращахте в сайтовете, но този път аз ще Ви пратя в сайта. Съветвам Ви Вие 
да влезете лично. Ще Ви дам номера на договора; няма да го цитирам от трибуната; 
и Ви моля да установите: Има ли тежък конфликт на интереси; има ли ситуация в 
този случай, в която член на комисията е акционер в дружството, което печели 
поръчката? Имам всички документи, така че внимателно ги прегледайте и Вие.  

Второ, има ли съответствие между декларацията му за конфликт на 
интереси, която той подава, и декларацията, която - Вие ни образовахте преди малко 
- която той попълва като член на комисията. Вие казвате: „Ще дам данните на 
Комисията по конфликт на интереси”. Тя, белята, е станала – не там. Вие имате 
няколко варианта. Най-малко аз съм човекът, който да Ви съветва, за разлика от Вас, 
който ме образовате в закона, но Вие можете да си замълчите, Вие може да 
предложите на този човек да напусне, Вие можете да го освободите, Вие можете да 
го уволните дисциплинарно, Вие можете да го дадете на Прокуратурата. С 
Комисията за конфликт на интереси свърши, защото поръчката мина и замина; 
вероятно и обектът е направен. Ще бъда любопитен, а надявам се и цялата зала, 
включително и колегите от ГЕРБ, Вие да информирате Общинския съвет, какъв е 
резултатът от Вашата лична проверка, а ако искате я вълзложете на някого.  

Всичко това, което чувате от тази трибуна, е в резултат от публична 
информация. И говорим за една поръчка, а каква е гаранцията, че това не се е 
случило в 101-та или в 105-та, или в 12-та поръчка? Затова - всички обществени 
поръчки на масата за контрол на обществените поръчки, защото ние определяме тук 
общинските пари; другите – да си ги контролират други. Имаме една агенция – 
СФУК ли беше? Какво правят те? Разхождат се по училищата. Зная какво 
проверяват, или поне по информацията, която ни дават - повърхностно, гладене по 
косъм.  
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Ще ни предстои тежък разговор по обществените поръчки, уважаеми дами и 
господа общински съветници, уважаема Администрация, уважаеми граждани и 
гости, уважаеми журналисти. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Уважаеми г-н Витанов, благодаря за конкретиката! 
Аз естествено съм издал заповед и съм назначил комисия, която да участва в 
разглеждането на документацията на обществените поръчки или за конкретната, 
която визирате. След като получа сигнал от Вас, естествено че ще го проверя. Бъдете 
сигурен, че има ли такъв доказан конфликт и служителят, който участва в 
комисията, има нарушения, според правомощията, дадени ми от законодателството, 
ще преценя дали ще го уволня, дали ще го дам на Прокуратурата. Ще Ви уведомя за 
това нещо.  

Но не ме плашете с обществените поръчки, не ме плашете с работата на 
администрацията. Досега всяка една обществена поръчка ние сме я давали първо за 
предварителен контрол. Има хиляди контроли, които минават да проверяват 
поръчките. Обществените поръчки по европейските проекти и програми се 
проверяват и от управляващите органи, проверяват се също така и от УСЕС.  Сега 
нямам справка, но ще Ви извадя, да видите колко са ни финансовите корекции за 
обществените поръчки от допустимите, които дава Европейската комисия. Така че, 
нека да не се плашим с Хасково, а да работим заедно и като имате такива сигнали, 
вратата ми е винаги отворена, за Вас специално, да дойдете, да ми сигнализирате, да 
проверя и като трябва, ще го оповестя. Аз няма защо да го крия, при условие че 
съответният служител има нарушение.  

Така че, благодаря Ви, но нека да не се плашим, защото днес чух по 
медиите, как ще ме разпъвате накръст. Разпъвайте ме, няма проблеми, аз съм длъжен 
да отговарям на Вашите питания и въпроси. В медиите излезе как днес кметът ще 
бъде разпънат накръст. Това са отговори, които са от работата на моята 
администрация и аз съм си положил подписа на някои от тези документи, така че за 
тези неща аз отговарям и когато установя, че действително има нарушения, всеки 
служител ще си понесе последствията. Благодаря Ви! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имам право на лично обяснение. Кметът спомена 
името ми и неистини по мой адрес. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, ако искате да прочета чл. 
86, ал. 2: „Във връзка с отговор на питания не се провеждат разисквания и не се 
допускат реплики”. В края на заседанието можете да вземете отношение от името на 
група. 

 
ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници от 
БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 1677/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Групата общински съветници 
от БСП във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1677 от 11.10.2017 г. 

Г-н Тюфекчиев, заповядайте да прочетете питането си. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Извинявайте, обаче нито един от нас не е 

заявил, че ще разпъваме кмета накръст. Това, че са се натрупали питания, защото 
кметът го нямаше на предишното заседание, си е негов проблем и затова просто ще 
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му поръчаме една студена вода, за да може по-спокойно, да си охлади страстите и да 
си отговаря на въпросите. Наша работа и наше задължение е, след като получим 
информация и сигнали, да отправим питания към кмета. По друг начин няма как да 
стане.  

Питането по същество. Относно: „Сключени граждански договори за 
изработка за периода 2012 - 2015 г. в община Велико Търново”. 

Уважаеми г-н Панов, към групата съветници от БСП бе отправен сигнал 
относно сключени от Вас граждански договори за периода 2012 - 2015 година.  

Едва ли цитираните в този сигнал данни покриват изцяло сключените 
граждански договори за този период. Но дори да го приемем като представителна 
извадка, на очи се набива поне една, меко казано, тревожна констатация. 

Сключвани са граждански договори за дейности, за които Общинската 
администрация има капацитет и щат или за целта функционират общински структури. При 
това става въпрос за солидни суми. От информацията оставаме с впечатлението, че чрез част 
от гражданските договори, случайно или не, се източва общински ресурс в полза на трети 
лица. Няма да спекулираме с имена, но под договори със странен предмет стоят знакови 
фамилии на активисти на ПП ГЕРБ.  

В тази ситуация, на подаден до нас сигнал, единствената ни възможна реакция е да 
отправим към Вас въпросите от настоящото питане: 

1. На каква сума възлизат сключените от Вас граждански договори за периода 2012 - 
месец септември  2017 г. - общо и по години? 

2. На какъв принцип, по какви правила и в съответствие с какви критерии сключвате 
граждански договори за определени дейности и задачи? 

Като част от Вашия отговор настояваме да ни предоставите подробна справка за 
сключените граждански договори: изпълнител, дейност, задачи, срок на договора и сума за 
цитирания период; която ще представим в канцеларията на Великотърновския общински 
съвет. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Подготвена е справката, която искате за последните две 
години – 2016 – 2017 г., тъй като това е доста обемист материал. Ще Ви прочета какви 
договори влизат в тази справка, която искате да подготвим, но в крайна сметка, за това кратко 
време, за 2016 и 2017 г. колегите от дирекция „Финанси” са се справили. От цифрите се 
вижда, че няма нито една изплатена колосална сума на фамилии (както Вие казвате) на ГЕРБ. 
Да, аз не мога да отрека, че някои хора работят, и даже преди мен са назначени, и това, че са 
активисти на ГЕРБ, а пък други аз съм назначил, които са също на договори, и са активисти 
на БСП, защото аз смятам, че аз съм кмет на всички граждани, след като изборите през 2015 г. 
минаха. И никога не съм делил хората на зелени, червени, дали те са от ДПС, дали са от друга 
политическа формация, която е в Общинския съвет, но винаги съм казвал, че има добри 
експерти, добри специалисти, които е нужно, когато имаме нужда от тях, да ги ползваме. 
Естествено че капацитетът на администрацията понякога не стига с допълнителните 
ангажименти, които се възлагат от изпълнителната власт, със справките, информациите и ред 
други неща, които ние трябва да предоставяме в кратки срокове, или с проектите, за които 
ние трябва да обясняваме и да пращаме докладни записки.  

Един пример само ще ви дам и той е с Ваш активист, с когото съм сключил 
граждански договор. Благодарение на него в „Паметниците на културта” действително се 
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въведе някакъв ред. Това може да го потвърди и главният архитект. Така че Ви благодаря за 
специалиста, който съм назначил от Вашите хора. Но пак казвам: никога не деля 
специалистите на червени, зелени и т.н. След като имат достатъчния капацитет и експертната 
оценка, която могат да ни дадат, задължително ще ги ползваме, когато имаме нужда.  

Във връзка с отговора - не съм изнервен въобще (както Вие казахте - че днес ми 
било нервно), защото зная какво съм подписвал за тези години. 

Със сключените договори за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ с 
източник на финансиране „Средства от управляващия орган” за периода 1 януари – 31 
декември 2016 г., осигурени по европейски проекти и програми, са изплатени за този период 
14 294, 86 лв. За периода 1 януари – 30 септември - 1422,47 лв. Това няма защо да Ви го 
обяснявам, тъй като европейският програмен период започна от тази година и реално такива 
договори, но те вече не са граждански договори, ще има повече, отколкото в предния 
програмен период, защото средствата, по които в момента сме кандидатствали  и предстои да 
кандидатстваме, ще са доста повече, отколкото са били. Така че по тези договори има 
служители, които задължително са избрани от управляващите органи, които работят по тези 
проекти. Сключените договори по това перо са във връзка с нормативната база както следва: 
по ПМС № 330 от 05 декември за допълнение на ПМС № 62 от 2007 г. за приемане на 
национални правила за допустимост на разходите по оперативните програми са финансирани 
от структурните фондове и кохезационния фонд на ЕС за финансовата рамка за 2007 – 2013 
г.;  ПМС № 119 от 20.05.2014 г. за приемане на национални правила за допустимост на 
разходите по оперативни програми, съфинансирани от Европейския фонд за регионално 
развитие, Европейския социален фонд, Кохезационния фонд на Европейския съюз и от 
Европейския фонд за морско дело и рибарство за финансовата рамка 2014 – 20120 г.  

Второ, Сключени договори за социални услуги, личен асистент, приемна грижа и 
др. За периода от 1 януари – 31.12.2016 г. са изплатени възнаграждения в размер на 
121 343,55 лв., а за периода 1 януари – 30 септември са 116 019,32 лв. Тези контракти са на 
основание Закона за закрила на детето и заповеди на директора на Регионалната дирекция 
„Социално подпомагане” – гр. Велико Търново за вписване на професионално приемно 
семейство, одобрено съгласно Методиката за условията и начина за предоставяне на 
социални услуги „Приемна грижа”, Закон за социално подпомагане и др. съпровождащи 
документи.  

Възнаграждения на обществени възпитатели, определени от местните комисии по 
Закона за борба с противообществените прояви на малолетни и непълнолетни. Те са 
изчислени съгласно Наредба № 2 от 07.07.1999 г. за материално стимулиране на 
обществените възпитатели. Източник на финансиране – „Обща допълваща субсидия за 
осигуряване на стандартите за делегираните от държавата дейности”. За периода януари – 
31.12.2016 г. са изплатени възнаграждения в размер на 19 945 лв., а за периода януари – 
септември 2017 г. са 16 820 лв. Възнаграждения на членовете на доброволните формирования 
за защита при бедствия са изплатени по Наредбата за условията и реда за получаване и 
размерите на възнагражденията на доброволци за обучение и за изпълнение на задачи за 
защита при бедствия. Източник на финансиране е „Общодопълващата субсидия за 
осигуряване на стандартите за делегираните от държавата дейности”. За периода януари – 
септември 2017 г. са изплатени средства в размер на 699 лв.  

Съгласно заявки от директорите на дирекции и началници на отдели при 
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Великотърновската община за необходимост от консултации и извършване на специфични 
неприсъщи дейности при недостиг на персонал и други, с цел осигуряване на ритмичност и 
справедливо и ефективно разпределение на ресурсите в съответствие с потребностите. 
Източник на финансиране – „Трансфери от министерства, дарения, средства от общинския 
бюджет и други”. За периода януари – 31.12.2016 г. са изплатени възнаграждения в размер на 
120 623,79 лв., в това число трансфер от Министерството на културата за художествена 
консервация и реставрация на иконите на иконостаса, владишкия трон в църквата 
„Рождество на Пресвета Богородица” в с. Плаково - 53 886 лв. За периода януари – септември 
са 62 180 лв., в това число възнаграждения на комисията по Закона за уреждане на правата на 
граждани с многогодишни жилищни спестовни влогове.  

Цялата справка с гражданските договори за тези два периода съм Ви приложил и в 
отговора на питането. Но пак казвам: нека да не делим хората с партийна принадлежност, 
нека да ги делим на хора-експерти, хора, които действително са специалисти в дадена област, 
защото Велико Търново може да се похвали с това, че имаме добри архитекти, с това, че 
имаме добри инженери. За разлика от други градове, в които в момента архитекти и 
инженери от нашия град ходят да работят в тези градове и да помагат, тъй като не само в тези 
градове в областта, а и в много други области има недостиг на кадри. Така че когато 
общината винаги е имала нужда от кадри, специалисти, които по-бързо ще организират 
работата на дадена дирекция, на даден отдел или по определен въпрос, действоително, това е 
в правомощията на работодателя, на кмета на общината и съм наемал такива хора. И аз не 
смятам, че това е някаква скрита информация. Ще Ви дам и останалите справки, след като ги 
подготвят, но лично аз, разглеждайки информацията, не съм се натъкнал на такива фамилии 
от ГЕРБ, както беше във Вашето питане. И какво значение дали са от ГЕРБ, дали са от БСП,  
дали са от ДПС, при условие че тези специалисти са се доказали по време на тяхната работа и 
на техните трудови процеси, където са работили. Аз мисля, че е нормално такива 
специалисти да се привличат на работа. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Уважаеми г-н Кмете, Дидо, позволявам си да се обърна 
така към теб, защото никога не съм крил личната си симпатия към теб, но политическите ни 
различия са твърде големи и ние сме опоненти. Само че това, което чувам в тези нелепици: 
как сме сравнявали с Хасково, как сме писали нещо, че ще те разпънем накръст, как сме 
заплашвали с тези обществени поръчки – това в голяма степен срива хладнокръвието ми. Бях 
решил да направя нещо друго, но ще направя това, което ще чуеш след малко.  

Дайте името на този, който е активист или член на БСП! Няма проблем, дайте го, не 
се притеснявам. Освен това - или не си чел питането като хората, или тези, които са го 
подготвили - там става въпрос, че в сигнала пишат за активисти на ГЕРБ. Ясно, че има хора, 
които са видели такива имена и ние препредаваме и сме трансмисия на този сигнал.  Няколко 
въпроса. Ако искате, извадете всички договори за първия мандат, ако искате, недейте, но 
поне отговорете на тези въпроси. 

Първо: Вярно ли е, че по граждански договри за проверка и оглед по сигнали на 
молби и жалби на физически и юридически лица, постъпили в община Велико Търново по 
всички закони за опазване на околната среда, от 20.03.2014 г. до 31.03.2015 г. сте плащали по 
40 лв. на ден. Говоря извън европроектите. Вие сте подписали за този период, който Ви 
цитирах преди малко, 198 договора, т.е. по два договора на три дена.  

Имате едни странни договори. Нашата теза е, че за нещо, което може да свърши 
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Общинската администрация, паралелно се сключват договори. И ще Ви цитирам няколко 
неща. И кажете, вярно ли е!  

Имате един договор да отчете работата от извършените огледи и оценки на 
техническото състояние на тролейбусната мрежа и съоръженията към нея. Вярно ли е, че сте 
платили 750 лв. Забележете какъв е договорът: „да отчете работата на извършените огледи”! 
Значи някой е извършвал огледи, сигурно е написал констатация и някой трябва да огледа 
тази констатация.  

На следващо място: привличате външен експерт по доставката на два автомобила 
(тук има хора, които се занимават с това): 150 лв. на първото заседание и за всяко следващо – 
по 100 лв. Колко заседания са – две, три, пет, десет. Взел е 1000 лв. за експертност по два 
автомобила?  

Имате един много странен договор. Вярно ли е, че сте сключили договор за 
компетентни консултации и при необходимост (забележете – ако има необходимост, има, ако 
няма – той си получава парите) инвеститорски контрол на строителни дейности на обекти, 
предмет на сключени договори в отдел „Обществени поръчки”. Голяма сума е. Не говоря за 
европейски проекти. Аз питам дали това е вярно, защото това, което е дадено, може да се 
окаже някаква провокация. Проверете го и нека да се изясним на следващата сесия! Както 
Вие решите, така отговорете.  

Потвърждавам още веднъж констатираното от това, което ние имаме като данни и 
като информация – че се дублират дейности. Има инвеститорска дирекция. 10 000 лв. са 
дадени само за този период от време за инвеститорски контрол. А ние видяхме - Антон 
отчете, че фирмата за инвеститорски контрол е закъсал. Говорихме с г-жа Данчева, знаем 
поради какви причини. Но защо да не влязат 10 000 лв. в тази фирма, а възлагаме на външни 
консултанти. И т.н. и т.н, не изброявам всички.  

Не съм доволен от отговора, защото, най-малкото, той е половинчат и второ - 
измества темата, измества фокуса. 

 
ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на еднократна парична помощ, Вх. № 
1723/26.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на еднократна парична помощ. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Направих формално предложение, тъй като 2000 лв., 

които ще гласуваме, са от бюджета на общината. Ние също имаме наш бюджет и ви 
предлагам, ако се обединим около това нещо, да помогнем наистина – 2000 лв. от бюджета на 
Общинския съвет да бъдат дадени допълнително. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Аз вземам думата, за да се обърна конкретно към 
колегите общински съветници по този въпрос. Разбира се, че и ние, като Група 
Реформаторски блок, ще подкрепим тази инициатива и ще участваме с пари; дано да се реши 
въпросът.  

Аз обаче исках думата за друго. Уважаеми колеги, в Общинския съвет ние сме 
избрани с политическата воля на великотърновци. Това означава, че ние тук представляваме 
или сме част от политическия елит на Велико Търново и общината; поне така трябва да бъде. 
Уважаеми колеги, ние ще внесем някакви пари – 2-3-4-5 хиляди лв., от многото хиляди, които 
това дете има нужда да получи. Някои от нас ще си тръгне ли удовлетворен след това; 
удовлетворен и спокоен, че сме си изпълнили дълга към болните деца, към родителите им, 
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които се чудят как да постъпят, за да съберат пари, така щото децата им да имат право на 
живот. Аз няма да бъда спокоен, след като ги внеса тези пари, и успокоението, че от нас не 
зависи, е изключително невярно. И от нас зависи това да се промени, затова ще помоля да се 
съберем и на някоя от следващите сесии; по възможност на следващата; да изготвим - 
обръщение ли ще бъде, искане за среща ли ще бъде, по какъв начин… (и пак казвам: ние сме 
политически лица) към депутатите от Великотърновска област да съдействат за решаването 
на тези проблеми в национален мащаб, а не само във Велико Търново. Всеки ден деца на 
България имат нужда от парична помощ, която не могат да получат. Всеки ден българи 
умират заради недостиг на средства. Това не бива да продължава, това може да бъде 
променено с политическа воля на тези наши колеги, които са в Народното събрание и които 
са в правителството.  

Въпреки че ще завърша минорно, ще спра дотук, макар че бих искал да кажа още 
много работи. Тази помощ, която ще извършим, не е достатъчна. Нека да се опитаме да 
направим истинското, а то зависи и от нас.  

Тъй като дарителницата е сложена тук, ще помоля да бъде предоставена поне за 10 
дена в Секретариата на Общинския съвет, така че всеки от нас да има възможност да си пусне 
дарението, защото не всички разполагат с пари в брой днес! 

Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Аз също, в подкрепа и на предишните изказвания: и на г-
жа Широкова, и на г-н Трифонов, и на г-н Недев: подкрепяме тази точка изцяло, но оттук 
нататък наистина е важно ние да покажем нашата обществена съпричастност и да дадем 
пример на всички останали граждани.  

Тази кампания наистина в момента набира сила и е много мащабна, защото става 
дума за 13-годишно дете, за което всеки ден и час са много важни. Затова моята лична молба 
към всички е и сега да започнем да даряваме, защото за семейството, за да предприеме 
някакви действия, са важни тези средства, за да дадем надежда, че това младо 
великотърновче ще живее и ще има бъдеще сред нас. 

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Аз само искам да припомня моето предложение, 
защото 2000 лв. от Общината и 2000 лв. от Общинския съвет са 4000 лв., но мисля, че ние сме 
хора, работещи, можещи да изкарваме и можем да бъдем полезни. Ако ние дадем 
едномесечните си възнаграждения доброволно, това са 16 000 лв. и са много повече от тези 
4000 лв. Мисля, че можем да си го позволим, така че ако сте съгласни с това, нека всеки да го 
направи! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Използвам случая да благодаря на всички деца от 
Великотърновска община, които поеха тази кампания и ни дадоха пример, как да бъдем 
съпричастни с един проблем. Действително, средствата, които са необходими за лечението на 
Никол, са над 220 000 евро. Във всички училища в момента върви кампания. Когато аз вчера 
разбрах от моите деца, действително бях впечатлен.  

Днес администрацията също започна кампания, повече от 3000 лв. са събрали 
общинските служители. Кампанията продължава от персонала на детските градини, от 
търговските дружества, от социалните услуги. Така че аз смятам, че това, което поставихме 
днес като начало, и предложенията, които има, дали са 2000 или 5000 лв., Вие си решете, но 
смятам, че този жест трябва да го направим; първо - като българи и второ -  като 
великотърновци. 

Г-н ВАЛЕНТИН ТОЧКОВ: Много ми е трудно да говоря по този въпрос и първо 
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искам като баща, после като лекар, като общински съветник - няма да споменавам, мисля, че 
при такъв проблем всички трябва да бъдем обединени за едно добро дело, което смятам, че 
ще бъде с един отличен резултат.  

Това дете беше при нас, в отделението. Когато една майка дойде и ти каже: 
„Докторе, изчерпаха ли се Вашите възможности?”, станете в това положение, за да разберете 
какво е чувствала тя. То беше обгрижено при нас, изпратено в София, диагнозата – поставена. 
И тук като продължение на инж. Панов - за добрите архитекти и инженери на Велико 
Търново, с гордост мога да кажа, че лекарите, които го лекуват, са търновци. Единият – доц. 
Стефанов – ревматолог, търновец; другият – д-р Щърбанов от Дебелец – в 
Онкохематологията. Аз всеки ден поддържам връзка с проф. Костантинов, който лекува 
детето.  

За нас какво е важно – няма да бъде първият и последният случай. Нека това 
семейство да разбере, че има общество в този град. За нас това е важното. Парите – 10-20-30, 
ние можем да ги съберем тук, но ние трябва да бъдем катализатора в обществото, защото 
утре ще има второ дете, трето; ще има младежи, които ще се нуждаят и тези пари аз смятам, 
че то няма да ги използва, защото детето ще оздравее и ще останат и тези пари, за да ги 
използват други хора, не дай си, Боже. Затова аз призовавам Общинската администрация, ако 
може  да съдейства за поставяне на каси в банки, данъчни служби, училища; там, където ние 
имаме възможност да споделим нашите намерения с организации – „Зонта”, „Ротари”, 
„Лайънс”, организации, които могат да помогнат. И всеки един в този град, като го срещнем, 
той да знае, че има проблем в този град, защото, пак казвам, това няма да бъде първият и 
последният случай и винаги ние да се обединим в един такъв момент. Ето и днес, на мача със 
„Септември”, това, което ще се случи, е нещо много хубаво – там ще бъдат събрани пари.  

Най-важното е да покажем, че ние сме хора. Оставете тук тези дребнавости, за които 
говорим. Освен за материалните проблеми в града, ние  трябва да говорим и за духовните 
ценности, за това какво ще се случи в бъдеще време. И както каза инж. Панов: евала на 
децата, те ни показаха пътя, по който да вървим и малко да се вразумим какво трябва да 
правим по-нататък. Повече не искам да говоря, подкрепям всички инициативи, всички 
мнения на колеги отляво, отдясно, колкото пари кажем, което можем, ние ще го направим, но 
трябва да се обединим и градът трябда да знае, че този Общински съвет освен всички 
проблеми, той е и лицето на този град и да имат нашето доверие, а не да се говори с 
недомлъвки за такива неща, които голяма част от нас ни обиждат. 

Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Никой в тази зала няма нужда да се убеждава, че 
трябва да се помогне на това дете, не вярвам да има и някой човек по света, който да не бъде 
съпричастен към това, и няма нужда да го заявяваме от трибуната,  а трябва да говорим за 
дела.  

Тук съм, съвсем кратко да кажа нещо по отношение на това, което предложи г-н 
Мирослав Трифонов. Нека да се замислим много добре върху думите му, защото аз мога да 
ви кажа, че на един мой бивш колега – Обрешко Нейчев, дъщеря му е в същото положение и 
в момента се намира на лечение в Турция на свои разноски. Какво трбва да направя аз? Да 
направя предложение за нея? Нека ние да се замислим тук, кои деца, как и по какъв начин да 
им помогнем. Дали това ще бъде чрез нашите депутати, дали тук, на местно ниво, ние трябва 
да  гледаме на нещата по-общо. Не някой, който подаде молба: „Дайте, да му помогнем!” 
Дайте да помогнем на всички, на тези поне, на които можем. 
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Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ: Естествено че всички ще се отзовем на този повик, 
но аз имам едно друго предложение: парите на Общинския съвет вместо 2000 лв. да станат 
5000 лв. за сметка на това безсмислено обучение в Стара Загора.  

Аз лично няма да отида, но ще се радвам, ако Вие отидете и ще се опитам да направя 
оценка, как сте израсли след това обучение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване. 
Гласуваме предложението на г-н Тюфекчиев: „Към проекта за решение да се добави 

точка 2 със следния текст: Да бъдат предоставени 2000 лв. от бюджета на Общинския съвет”. 
Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Тъй като ще вземем решение, което според мен не е 

прецизно: Общинският съвет няма бюджет. Бюджет има община Велико Търново. Имаме 
разходи за издръжка на Общинския съвет. Т.е., това решение би трябвало да бъде 
ппрецизирано: 4000 лв. от бюджета на община Велико Търново, в това число: за сметка на 
издръжката на Общинския съвет - съответната сума. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще гласуваме предложението на г-н 
Тюфекчиев с уточнението на г-н Иванов. 

Да гласуваме ли отделно предложението на г-н Тюфекчиев и на г-н Рашков, или да 
гласуваме да се обединят двете предложения 5000 лв.? 

От залата беше изразено мнение за отделно гласуване на двете предложения. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме предложението на г-н Тюфекчиев с 

уточнението на г-н Иванов. 
Гласуването е поименно. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 

Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, 
Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: 
За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: 
За.  

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението, 

направено от г-н Рашков – „3000 лв. за сметка на разходите на Общинския съвет”. 
Гласуването е поименно. 
Предложението на г-н Рашков беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: Въздържал се, Калина Михайлова Широкова: 
За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Николай Илчев Илиев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
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Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За.  
Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основния въпрос – 

2000 лв., заедно с приетото допълнение –  и 3000 лв. от разходите на Общинския съвет. 
Гласуването е поименно. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 

Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов 
Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 21 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
 

РЕШЕНИЕ № 829 
 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет предоставя на Никол Йорданова Георгиева, постоянен адрес: гр. В. Търново, ул.  
“Панайот Волов“ № 7, ет. 3, ап. 7, еднократна помощ за подпомагане на лечението й, в 
размер на 5 000 лева, от които 3 000 лева от разходите за издръжка на Общинския 
съвет. 
 
 Средствата да бъдат преведени по: 
 Дарителска сметка на Никол Йорданова Георгиева 
 IBAN: BG46 UNCR 70001523096734 
 BIC: SWIFT, код на Уникредит Булбанк: UNCRBGSF 
 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за международните връзки и 
програми на Община Велико Търново за периода 01.10.2016 г.-30.09.2017 г., Вх. № 
1709/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за международните връзки и 
програми на Община Велико Търново за периода 01.10.2016 г. - 30.09.2017 г., Вх. № 1709 от 
13.10.2017 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК приемат информацията.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Колеги, винаги към тази информация е бил 

прилаган и финансов отчет - на практика какъв финансов разход стои зад тези 
международни командировки. Отделен е случаят, какъв е резултатът. Вероятно е 
добър при тази обемна международна дейност, но не зная защо трябва постоянно да 
се ръчка администрацията: „Дайте финансов отчет за похарчените средства!”. 
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Настоявам да бъде приложен такъв финансов отчет на следващата сесия по 
тази информация за международната дейност! И моля предложението ми да бъде 
подложено на гласуване! 

Г-жа Снежана Данева-Иванова – заместник-кмет на община Велико 
Търново, връчи на г-н Витанов финансовия отчет. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, съгласен ли сте да 
гласуваме основното предложение, след като вече получихте този отчет?  

Г-н Витанов отговори утвърдително. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението 

с вх. № 1709.   
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се пиема с 19 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се” 
 

РЕШЕНИЕ № 830 
 
 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет приема за сведение информация за международните връзки и програми на 
Община Велико Търново за периода 01.10.2016 г. – 30.09.2017 г. 

 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет относно текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, 
Вх. № 1682/12.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет относно текущото изпълнение на 
общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 
1682 от 12.10.2017 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Страница 6, 4. „Внедряване на мерки за 

енергийна ефективност в училищната образователна инфраструктура в община 
Велико Търново”. Стойност на проекта – 3 839 513. Период на изпълнение на СМР – 
2017, септември - 2018, септември месец. Да се позова и аз като кмета на медиите: 
вчера научаваме, че в Природо-математическата гимназия тепърва започва ремонтът 
и всички деца се насочват към Гимназията по строителство. Това 100 % ще се отрази 
на качеството на образованието. 

Въпросът ми е следният: Защо цяло лято, при положение, че обектът е с 
пряко договаряне, не се извършиха тези строителни дейности, а едва когато започва 
учебната година и като мине Димитровден, когато строителите приключват 
активната си дейност, за сметка на учениците и на качеството на тяхното 
образование? Какви са причините това нещо да не беше изпълнено досега?  

На мен ми е интересно на каква стойност е проектът в ПМГ, защото е на 
пряко договаряне (ето, отново въпросът за обществените поръчки). Надявам се, че 
ще получим качествен отговор, за да знаем как да гласуваме тази информация; в 
противен случай сигурно бихме получили отговор от министъра на образованието. 
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Г-н НИКОЛАЙ ЦОНЕВ: Уважаеми г-н Тюфекчиев, като общински 
съветник и като заместник-директор по учебната част на цитираната от Вас 
гимназия, искам да гарантирам, да потвърдя и да оповестя на цялата общественост, 
че по никакъв начин няма да бъде нарушено качеството на учебния процес. 
Ръководството на гимназията, заедно с Общинската администрация, е взело всички 
мерки, и то навреме, това да се случи и да се гарантира както качеството на 
образованието, така и животът и здравето на децата.  

А защо проектът се е забавил, за това си има обективни причини, за които 
предполагам, че ще има информация. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Цонев, нашите сигнали, които имаме, са 
съвсем различни. Може би е по-добре да се срещнете с гражданите и с родителите.  

Аз Ви обявявам, че по този въпрос ще има депутатско питане към министъра 
на образованието и тогава вече ще видим какво е.  

В качеството си на заместник-директор или общински съветник сте? Чии 
интереси защитавате?  

Г-жа НАДЯ ПЕТРОВА – директор на дирекция „Обществени поръчки”: 
По отношение на обществената поръчка за ПМГ искам да Ви обявя, че беше открита 
обществена поръчка по реда на ЗОП. Не се яви участник и поради тази причина 
беше направено договаряне.  

Т.е., има процедури, през които трябва да се премине, г-н Тюфекчиев, не 
може толкова бързо да се направи договаряне. Има ред в закона, който трябва да 
бъде спазен. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, да 
преминем към гласуване. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 21 „за”, 2 „против” и 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 831 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет приема: 

Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет за информация. 

 
 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за 
осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Подобряване на 
бизнес средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 1664/05.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за 
осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Подобряване на бизнес 
средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 1664 от 05.10.2017 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
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Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Председател, ще започна изказването си с 
едно предложение към Вас: обявете почивка.  

И ще Ви обясня защо и какъв е мотивът. Аз предлагам администрацията да 
се събере (колкото е налична и колкото е компетентна по тази точка) да види - има 
направени груби грешки; меко казано „грешки”, за да не си помисля нещо друго. 
Ако искате, ще Ви дадем консултаци, къде сте допуснали грешка, без граждански 
договор.  

Предлагам: направете го това! Ако не го направите, ще мине гласуването и 
тогава ще си кажем мнението. Намерете си грешката и предложете нещо друго по 
тази точка! 

В 16.05 часа беше обявена 10-минутна почивка. 
Г-жа МАРИЕЛА ЦОНЕВА – директор на дирекция „Програми и 

проекти”: Бих искала да внеса яснота по отношение на това има ли груба грешка и 
въобще има ли грешка в предложението и съответно в решението.  

Бих се изразила така: грешката е вярна, т.е., няма грешка. Стойността, която 
е в посоченото решение, предмет на решение от Ваша страна да вземете 
положително становище и да дадете право на кмета да подпише запис на заповед, е в 
размер на 700 000 лв. Това е сумата, която се явява 35 % от стойността на договора 
за безвъзмездна финансова помощ, който е в размер от 2 000 000 лв. 35 % от 
2 000 000 е 700 000 лв.  

В преамбюла коректно е посочено основанието, на което ние внасяме 
предложение в Общинския съвет за вземане на решение, а основанието съгласно 
общите условия на договора за БФП е сключване на договор с изпълнител за СМР. В 
допълнение за Ваша яснота сме дали на каква стойност е договорът за СМР, но само 
дотам. Това е стойността за изпълнеине на СМР, а не стойността на БФП, както 
коректно е посочено. Така че текстът, който е в раздела „Решение” и от правно 
основание, и чисто математически точно изчислено по отношение процента, е 
коректен.  

Срокът за предявяване също е коректен - 17.09.2019 г. Т.е., на 17.07.2019 г. 
приключва срокът на договора, а записът на заповед по регламент е със срок на 
предявяване е два месеца след крайната дата на договора – т.е. 17.09.2019 г. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Искам да внеса и аз яснота по една друга тема, 
която многократно беше повдигана: Дали подписването на запис на заповед 
нарушава регулацията на чл. 32 от Закона за публичните финанси? Регулацията на 
запис на заповед не се включва в така наречената „регулация на общински 
гаранции”. Дефиниция за общински гаранции се намира в Закона за общинския дълг, 
раздел VІ. Това, което законодателят е решил, това, което е практика на съда и това, 
което правят и другите общини в България, е, че подобен тип запис на заповед не се 
счита за общинска гаранция. По смисъла на Закона за общинския дълг общинска 
гаранция имаме тогава, когато общината гарантира дълг на трето лице.  Зконът, в 
раздел VІ, формулира две основания за поемане на подобни задължения за чужд 
дълг. Едното е това е да е общинско дружество, т.е. да е дружество, в което 
общината има повече от 50 %, и второто – да е за нуждите на местната общност. 
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Така че, категорично, подписването на запис на заповед не е общинска гаранция, 
респективно не влиза в регулацията по Закона за публичните финанси.. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?  
Няма изказвания.  
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев 
Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: Въздържал се, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал се, Стоян Витанов 
Витанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, 2 „против”, 3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 832 
 
 

 На основание на чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 61, ал. 
2 от ЗУСЕСИФ и във връзка с чл. 8, ал. 1 и ал. 5 от НАРЕДБА № Н-3 от 8 юли 2016 
г. за определяне на правилата за плащания, за верификация и сертификация на 
разходите, за възстановяване и отписване на неправомерни разходи и за 
осчетоводяване, както и сроковете и правилата за приключване на счетоводната 
година по оперативните програми и програмите за европейско териториално 
сътрудничество, Великотърновски общински съвет: 

 Упълномощава Кмета на Община Велико Търново да подпише Запис на 
заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ в рамките на размера на 
35 % аванс по проект „Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона” 
по Административен договор за безвъзмездна финансова помощ № BG16RFOP001-
1.009-0003-С01, по ОП „Региони в растеж“ 2014-2020 г., явяващ се в размер на 700 
000,00  лв. /седемстотин хиляди лева и нула стотинки/, със срок на предявяване – до 
17.09.2019 г., два месеца след изтичане на крайния срок по изпълнение на 
административния договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 
съгласно Приложение І, неразделна част от решението. 

 
Приложение1.: Запис на заповед по образец Приложение E1-IV от Пакета 

документи към Искане за плащане, утвърден от Договарящия орган.  
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Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Доста лекции се изнесоха 
днес. Разбра се, аз не приемам стойността на тези лекции. Ще кажа защо гласувах 
„против”.  

Първо, чисто редакционно, има разлика между преамбла и това, което се 
дава като решение. Второ, никъде не пише, че става въпрос за този договор за 
2 000 000. Трето, има договор за СМР, да бяхте казали: „35 % аванс за тези СМР”, да 
бъдем малко по-икономични, а после ще теглим другия аванс, като се разплатят по 
схемата. Четвърто, нима това не е в полза на трети лица? Ние нали гарантираме, 
един взема пари - той е третото лице.  

Ще спра дотук, ще дойде време да си говорим точно за запис на заповед, 
дали е гаранция по смисъла на Закона за публичните финанси, или не е – въпросния 
член 32. Тогава с удоволствие ще се извиня, ако съм крив. И дано да съм крив, 
защото ще стане страшно – не само за нас. Да не каже някой пак, че плаша! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Днес само се заплашваме: кой крив, кой прав и т.н. 
Казах Ви, г-н Витанов, колко проверки са минали да ни проверяват и запис на 
заповеди, и проверки по самото изпълнение на проектите, и т.н.  

Сега, понеже няма журналисти, мога да кажа, но ще го обявя, когато съм 
готов, имейлът, който е изпратен от човек, който е в залата в момента, през естонски 
акаунт в управляващия орган и ми е фалшифициран моят имейл: „Даниел, точка, 
Панов”. Моят имейл не е такъв. За да направят анонимен сигнал, уж че аз го пращам, 
че има проблеми с изпълнението на тези проекти. Престанете да се занимаваме с 
глупости и с неверни неща, които ги говорите и днес в залата!  

Не искам да Ви уча, Вие сте ми баща, учил съм се на много неща от Вас, но 
да ме плашите, мен, администрацията, не съм съгласен, защото администрацията 
достатъчно стриктно си върши нещата и работа, за да имаме, както казах и преди 
малко, тези малки финансови корекции и да имаме упражнен толкова голям контрол 
и малко пропуски, които сме допуснали. Всеки прави грешки, но тези грешки са 
допустими.  

Пак страх, пак всяване на смут… Защо е това нещо, не мога да разбера. Днес 
е един хубав, светъл празник; радвайте се! Ако бяхте на църква, щяхте да запалите 
една свещ за здравето на Вашите близки, както го направиха повечето колеги в 
залата. И довечера отиваме всички в домовете с тази отрицателна енергия, с която 
днес се зареждаме. Както някои казват: „Боли ме главата”. Как няма да те боли 
главата, то само простотия след простотия. Както и Цонев каза: „бели скелети 
вадите” – и за поръчките, и за не зная още какво. Съгласен съм, ако имам някъде 
пропуск, аз ще дойда лично и ще го кажа първо на Вас. И ще проверя това, което сте 
ми дали.  

Същата работа с гражданските договори. Какво толкова с гражданските 
договори? Защо великотърновската общественост ме избра за кмет, да управлявам, 
Вие ще ми контролирате гражданските договори. Да, нямам такива специалисти. 
Затова съм си наел и арх. Брайнова, и Цеца Недева, и ред още други; да не ги 
изброявам; които са били на граждански договор. Можем ли да видим примерно 
колко са се увеличили приходите от 2014 г. в „Местни данъци и такси”, даже и 
Туристическият данък, който беше проблем, когато Цеца Недева влезе в Данъчното. 
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Ще ви дам справка, ако искате; няма проблем. Но „цели фамилии” – както сте го 
написали в питането…  

И неслучайно всички знаем, че когато медиите са седнали вдясно от мен, 
всички гледаме да приказваме само глупости, но това е върху нашия авторитет и 
имидж, върху Вашия - като общински съветници.  

Аз стоя зад всяко едно нещо, което администрацията е направила. Не е било 
без мое съгласие. Слагам си подписа и нося отговорност. Колко прокурорски 
проверки сте ми възбудили; няма значение, проверяват ме в момента по такива 
сигнали – за поръчки, за тролейбусната мрежа, за файтона на кмета, 2015 г. И какво 
излезе от файтона, защо не изнесете информацията? Или да я изнеса аз?  

Аз не съм такъв човек - със злоба за всяко едно нещо и с отвращение да 
разсъждавам, защото ако бях такъв, нищо нямаше да се случи в града и тази 
администрация нямаше да я задържа за шест години. Един човек не съм уволнил 
дисциплинарно или да съм махнал, защото бил в старото управление. Защото хората 
работят. И нека да имаме уважението един към друг, и най-вече на такива светли 
християнски празници. Не може да се държим по такъв начин. Казват Ви, че няма 
грешка, ама Вие си спорите: „Ще видим, ще дойде време!”. Добре, ще дойде! Какво 
като дойде? Отговарят всички, които са се подписали вътре – както аз, така и тези, 
които са се подписали по-надолу.  

Нека да бъдем по-добри и да работим заедно, както Вашите депутати в 
момента ми помагат на мен, освен моите, нека съветниците да помагат за правилни 
решения, които трябва да се вземат. Не да си вадим кирливи ризи и кьорфишеци на 
сесиите, а на комисиите задавайте адекватни въпроси! Задължил съм всеки един 
директор да бъде на комисия. Ако някой не дойде, ще го накажа (защото имаше 
такъв период), но престанете да се подигравате. Това са хора, които имат семейства, 
имат деца. Те работят, получават си възнагражденията; изхранват си семействата. Не 
е нормално за мен това нещо, но ако за Вас е нормално, работете по този начин! 

 
ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната 
част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 
1688/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната 
част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1688 от 
13.10.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 12 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
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Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал се, Стоян 
Витанов Витанов: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 5„въздържал се” 
 

РЕШЕНИЕ № 833 - Приложение към протокола 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за 
финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски 
програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на 
бюджетната 2018 г., Вх. № 1689/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за 
финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, 
средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., 
Вх. № 1689 от 13.10.2017 година. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 13 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал 
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се, Стоян Витанов Витанов: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 5 „въздържал се” 
 

РЕШЕНИЕ № 834 
 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от  Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, във връзка с чл. 3, т. 2 и чл.17 от Закона за общинския 
дълг, Великотърновски общински съвет дава съгласие за поемане на общински дълг 
със следните параметри: 
1. Община Велико Търново да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на 

местното самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да 
поеме краткосрочен общински дълг с цел реализацията на проект: 
„Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона”, финансиран 
от Оперативна програма Оперативна програма „Региони в растеж" 2014-
2020, приоритетна ос „Устойчиво и интегрирано градско развитие" при 
следните основни параметри: 
• Максимален размер на дълга  600 000 (шестотин хиляди лева); 
• Валута на дълга – лева  
• Вид на дълга – краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  
• Условия за погасяване:  

- Срок на погасяване – до 12 месеца, считано от датата на подписване на 
договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или 
на части, без такса за предсрочно погасяване. 

- Източници за погасяване на главницата – чрез плащанията от  
Управляващия орган съгласно Договор за безвъзмездна финансова 
помощ № BG16RFOP001-1.009-0003-C01 и/или от собствени бюджетни 
средства. 

• Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална 
надбавка от 4.083 % 

• Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно 
ценовата политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 

• Начин на обезпечение на кредита: 
Учредяване на залог върху вземанията на Община Велико Търново по Договор за 
безвъзмездна помощ № BG16RFOP001-1.009-0003-C01, сключен с Управляващия 
орган на съответната Оперативна програма, постъпващи по банкова сметка, 
вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен 
залог; 

 
- Учредяване на залог върху настоящи и бъдещи парични вземания, 
представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Велико Търново, по чл. 45, 
ал. 1, т. 1, букви от „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси и бюджетните 
взаимоотношения на Община Велико Търново по чл. 52, ал. 1, т. 1, букви „а“ и „б“ от 
Закона за публичните финанси, постъпващи по банкова сметка, вземанията за 
наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог; 

 
2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Велико Търново да подготви 
искането за кредит, да го подаде в офиса на ФОМСБ – ФЛАГ ЕАД, да подпише 
договора за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали 
необходими правни и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг 
за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски 
програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на 
бюджетната 2018 г., Вх. № 1690/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за 
финансиране на разходи по проекти по оперативни и други европейски програми, 
средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., 
Вх. № 1690 от 13.10.2017 година. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложение с № 1690. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 14 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал 
се, Стоян Витанов Витанов: Въздържал се, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 835 
 

 
 На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от  Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, във връзка с чл. 3, т. 2 и чл.17 от Закона за общинския 
дълг, Великотърновски общински съвет дава съгласие за поемане на общински дълг 
със следните параметри: 
1.  Община Велико Търново да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на 

местното самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме 
краткосрочен общински дълг с цел реализацията на проект: „Привлекателна и 
съхранена автентична градска среда на град Велико Търново.”, финансиран 
от Оперативна програма Оперативна програма „Региони в растеж" 2014-
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2020, приоритетна ос „Устойчиво и интегрирано градско развитие" при 
следните основни параметри: 
• Максимален размер на дълга – 3 000 000  (три милиона лева); 
• Валута на дълга – лева  
• Вид на дълга – краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  
• Условия за погасяване:  
- Срок на погасяване – до 12 месеца, считано от датата на подписване на 

договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на 
части, без такса за предсрочно погасяване. 

- Източници за погасяване на главницата – чрез плащанията от  
Управляващия орган съгласно Договор за безвъзмездна финансова помощ № 
BG16RFOP001-1.009-004-C01 и/или от собствени бюджетни средства. 

• Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална 
надбавка от 4.083 % 

• Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно 
ценовата политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 

• Начин на обезпечение на кредита: 
- Учредяване на залог върху вземанията на Община Велико Търново по 

Договор за безвъзмездна помощ № BG16RFOP001-1.009-004-C01, сключен с 
Управляващия орган на съответната Оперативна програма, постъпващи по 
банкова сметка, вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, 
също са обект на особен залог; 

- Учредяване на залог върху настоящи и бъдещи парични вземания, 
представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Велико Търново, 
по чл. 45, ал. 1, т. 1, букви от „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси и 
бюджетните взаимоотношения на Община Велико Търново по чл. 52, ал. 1, 
т. 1, букви „а“ и „б“ от Закона за публичните финанси, постъпващи по 
банкова сметка, вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, 
също са обект на особен залог; 
 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Велико Търново да подготви 
искането за кредит, да го подаде в офиса на ФОМСБ – ФЛАГ ЕАД, да подпише 
договора за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали 
необходими правни и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 

 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за 
финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски 
програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на 
бюджетната 2018 г., Вх. № 1691/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за 
финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, 
средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г. с 
цел реализацията на проект: "Изграждане на кризисен център за лица". Вх. № 1691 
от 13.10.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал 
се, Стоян Витанов Витанов: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 836 
 
 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от  Закона за местното самоуправление и 
местната администрация, във връзка с чл. 3, т. 2 и чл.17 от Закона за общинския 
дълг, Великотърновски общински съвет дава съгласие за поемане на общински дълг 
със следните параметри: 
1. Община Велико Търново да сключи договор за кредит с „Фонд за органите на 

местното самоуправление в България - ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да 
поеме краткосрочен общински дълг с цел реализацията на проект: „Изграждане 
на Кризисен център за лица”, финансиран от Оперативна програма 
Оперативна програма „Региони в растеж" 2014-2020, приоритетна ос 
„Устойчиво и интегрирано градско развитие" при следните основни 
параметри: 
• Максимален размер на дълга – 800 000 (осемстотин хиляди лева); 
• Валута на дълга – лева  
• Вид на дълга – краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  
• Условия за погасяване:  

- Срок на погасяване – до 12 месеца, считано от датата на подписване на 
договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или 
на части, без такса за предсрочно погасяване. 

- Източници за погасяване на главницата – чрез плащанията от  
Управляващия орган съгласно Договор за безвъзмездна финансова 
помощ № BG16RFOP001-1.009-0002-C01 и/или от собствени бюджетни 
средства. 

• Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална 
надбавка от 4.083 % 

• Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно 
ценовата политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 



 

Протокол № 33 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 26.10.2017 год 
 

42 
 

• Начин на обезпечение на кредита: 
Учредяване на залог върху вземанията на Община Велико Търново по Договор за 
безвъзмездна помощ № BG16RFOP001-1.009-0002-C01, сключен с Управляващия 
орган на съответната Оперативна програма, постъпващи по банкова сметка, 
вземанията за наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен 
залог; 
 
- Учредяване на залог върху настоящи и бъдещи парични вземания, 
представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Велико Търново, по чл. 
45, ал. 1, т. 1, букви от „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси и бюджетните 
взаимоотношения на Община Велико Търново по чл. 52, ал. 1, т. 1, букви „а“ и „б“ 
от Закона за публичните финанси, постъпващи по банкова сметка, вземанията за 
наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог; 
 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Велико Търново да подготви 
искането за кредит, да го подаде в офиса на ФОМСБ – ФЛАГ ЕАД, да подпише 
договора за кредит и договорите за залог, както и да извърши всички останали 
необходими правни и фактически действия за изпълнение на решението по т. 1. 
 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Вх. № 1626/11.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата 
за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Вх. № 
1626 от 11.09.2017 г. 

ПК по НПУОР приема предложението и предлага допълнение към т. 1 със 
следния текст: „Графикът се предлага на Кмета на Община Велико Търново 
ежегодно в срок до 31 март”. 

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението с допълнението на ПК по 
НПУОР.  

Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му 
с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата 
комисия – ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по 
нормативно правна уредба. 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на ПК 
по НПУОР във връзка с приемане на Решение за изменение и допълнение на 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, взети по отношение на Предложение с Вх. № 1626 от 11.09.2017 г., 
направено от г-н Венцислав Спирдонов - общински съветник във Великотърновския 
общински съвет, състоящо се от допълване на нова точка 2 в чл. 10, ал. 5 от 
Наредбата, със следното съдържание: 

„Чл.10, ал.5, т,2, Директорите на общински училища, детски градини и 
обслужващи звена предлагат на Кмета на Община Велико Търново график за 
почасово отдаване под наем на свободните имоти или части от тях (зали, стаи за 
обучение, кабинети, спортни съоръжения и др.). Свободните имоти или части от тях 
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- публична общинска собственост, могат да се отдават под наем чрез провеждане на 
публичен търг или публично оповестен конкурс след решение на Общинския съвет. 
Размерът на началната наемна цена се определя от Общинския съвет въз основа на 
оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на Закона за 
независимите оценители. “ 

Предложенито се прави, във връзка със следното: 
Необходимостта от изрично регламентиране на почасовото ползване, 

респективно почасово отдаване под наем на имоти или части от тях, представляващи 
общинска собственост, предоставена за управление на училища, детски градини и 
обслужващи звена. 

Поради липса на изрична разпоредба в Наредбата, до момента почасовото 
отдаване под наем се извършва на основание Решение № 777 от 28.12.2005 г. на 
Великотърновския общински съвет, с което е определена минимална цена за 
почасово отдаване в размер на 6 лева за 1учебен час. 

Съгласно чл. 8 от Закона за собствеността и чл. 11, ал. 1 от Наредбата 
отдаването под наем и разпореждането с имоти или части от тях и вещи - общинска 
собственост, може да се извършва чрез публичен търг или публично оповестен 
конкурс.  

Предвиденият в закона и наредбата ред следва да се прилага и по отношение 
на почасовото отдаване на свободната база в общинските учебни заведения, а 
именно - чрез организиране на публичен търг или публично оповестен конкурс въз 
основа на оценка, изготвена от лицензиран оценител, но не и чрез определяне на 
почасова наемна ставка, без да се отчитат важни наемни параметри като размер на 
помещението, местоположение и др. 

Направеното предложение от г-н Спирдонов цели привеждането на 
Наредбата в съответствие с изискванията на законодателството и уреждането на 
обществените отношения, свързани с извънкласните занимания. 

В подкрепа на направеното предложение се явява констатацията на 
Агенцията за държавна финансова инспекция, направена след извършена проверка в 
софийски училища, съгласно която предоставянето на общински помещения в 
учебните заведения без провеждането на конкурс е незаконосъобразно, както и 
указанията на министъра на образованието по отношение разпореждането с 
финансовите средства, събрани от тези дейности, и тяхното отнасяне в бюджета. В 
тази връзка предстои и промяна в Закона за предучилищното и училищното 
образование. 

Предложеното изменение и допълнение на Наредбата е изготвено при 
зачитане законовите принципи и спазване на изискванията по чл. 26 от Закона за 
нормативните актове, включващи провеждането на предварителни обществени 
консултации и публикуването на интернет страницата на община Велико Търново на 
текста на Наредбата заедно с мотивите за приемането й при спазването на 
минималния 30-дневен срок преди внасянето му за разглеждане от Общинския 
съвет. Добавям, че втози срок не са постъпили предложения. 

Предложението за изменение на Наредбата беше разгледано на заседание на 
комисията, проведено на 16.10.2017 г., на която единодушно беше направено и 
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прието допълнение на ново изречение към предложения от г-н Спирдонов текст, 
явяващо се второ изречение на чл. 10, ал. 5, т. 2, с което се определя срок за 
изготвянето и предоставянето на  графика от директорите на учебните заведения – 
ежегодно до 30 март. 

С така направеното допълнение, подкрепено и от останалите постоянни 
комисии на Великотърновския общински съвет, предлагам да подкрепите основното 
предложение на г-н Спирдонов за изменение и допълнение на Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 
Няма изказвания.  
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника,  
предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.  

Има ли други предложения? Няма.  
Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението на Наредбата  на първо четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
На първо четене Наредбата беше подложена на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 
За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

На първо четене Наредбата беше приета с 31 „за”, „против” няма, 
„въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 837 

 
 

 &1. На основание чл. 21, ал. 2, във вр. с чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8 от 
ЗОС и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
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администрация, Великотърновски общински съвет допълва на първо четене чл. 10, ал. 
5 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество с нова т. 2 със следното съдържание: 
 Чл. 10, ал. 5, т. 2 Директорите на общински училища, детски градини и 
обслужващи звена предлагат на Кмета на Община Велико Търново график за 
почасово отдаване под наем на свободните имоти или части от тях /зали, стаи за 
обучение, кабинети, спортни съоръжения и др./. Свободните имоти или части от тях – 
публична общинска собственост, могат да се отдават под наем чрез провеждане на 
публичен търг или публично оповестен конкурс след решение на общинския съвет. 
Размерът на началната наемна цена  се определя от общинския съвет, въз основа на 
оценка, изготвена от оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите 
оценители. 
 &2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет отменя Решение № 777/28.12.2005 г.  на Общински съвет Велико Търново. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене.  
Има ли предложения за промени във второ четене? Тук ще гласуваме 

предложението за промяна на ПК по НПУОР.  
Други предложения за промяна няма. 
Поставям на гласуване предложението на ПК по НПУОР: „Точка 1 да се 

допълни със следния текст: Графикът се предлага на Кмета на Община Велико 
Търново ежегодно в срок до 31 март”.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението на ПК по НПУОР беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 
За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Няма постъпили други  предложения за 

промени в проекта, поради това, на основание чл. 79, ал. 1 от Правилника, предлагам 
да гласуваме изменението на Наредбата  на второ четене анблок.  

Има ли други предложения? Няма.  
Поставям на гласуване  предложението за гласуване анблок.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
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съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението на  Наредбата на второ четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Изменението на Наредбата на второ четене беше подложено на поименно 

гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

 Изменението на Наредбата на второ четене беше прието с 31 „за”, „против” 
няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 838 

 

 &1. На основание чл. 21, ал. 2, във вр. с чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8 от 
ЗОС и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 
общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 
администрация, Великотърновски общински съвет допълва на второ четене чл. 10, 
ал. 5  от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество с нова т. 2 със следното съдържание: 
 Чл. 10, ал. 5, т. 2 Директорите на общински училища, детски градини и 
обслужващи звена предлагат ежегодно, в срок до 31 март, на Кмета на Община 
Велико Търново график за почасово отдаване под наем на свободните имоти или 
части от тях /зали, стаи за обучение, кабинети, спортни съоръжения и др./. 
Свободните имоти или части от тях – публична общинска собственост, могат да се 
отдават под наем чрез провеждане на публичен търг или публично оповестен 
конкурс след решение на общинския съвет. Размерът на началната наемна цена  се 
определя от общинския съвет, въз основа на оценка, изготвена от оценител, 
отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители. 
 &2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет отменя Решение № 777/28.12.2005 г.  на Общински съвет Велико Търново. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, благодаря Ви за гласуването! 
Благодаря и на инж. Панов за подкрепата! 

 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на Решение № 
746/27.07.2017 г. на Великотърновски общински съвет, във връзка с 
утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община 
Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 1705/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на Решение № 746 от 
27.07.2017 г. на Великотърновския общински съвет във връзка с утвърждаване 
натуралните показатели по училищната мрежа на Община Велико Търново за 
учебната 2017/2018 г., Вх. № 1705 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 839 
 
 

На основание чл.17, ал.1, т.3 и чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Великотърновски 
общински съвет: 

1. Актуализира натуралните показатели по бюджета към функция 
„Образование” след  приемане на Списък Образец №1 и №2 за учебната 2017/2018 
година, както следва: 

 
Дейности Било Става 

А. Дейност „Училищно образование”   
1. Брой ученици 6 696 6 670 
2. Брой паралелки 317 316  
Б. Дейност „Предучилищна полудневна подготовка” Било Става 
1. Брой деца 158 146 
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2. Брой паралелки  9 без промяна 
   
В. Дейност „Общежития” Било Става 
1.Брой ученици към Спортно училище–Велико Търново 115 92 
2.Брой ученици към ОУО „К. Фичето”  75 74 
 
 

  

Г. Дейност „Предучилищно образование” Било Става 
1. Брой групи-ЦДГ 83 без промяна  
2. Брой яслени групи 3 без промяна 
3. Брой деца 2 568 2 518 

- от 2 до 3 год. 668 671 
- на 4 год. в ДГ 632 628 
- на 5 год. в ДГ  635 617 
- на 6 год. в ДГ  566 532 
- в яслени групи 67 70 

   
Д. Дейност „Спортни училища” Било Става 
1. Брой ученици 302 290 
2. Брой паралелки 15 без промяна 
   
Е. Дейност „ Извънучилищни дейности”  Било Става 
1. Брой ученици  1341 
2. Брой групи  74 

 
 2.Утвърждава маломерни паралелки съгласно разпоредбите на  чл.68, ал. 1, 

т.2, т.3, ал.3 и чл.69, ал.1, ал.2, ал.3 от Наредба за финансирането на институциите в 
системата на предучилищното и училищното образование, за учебната 2017/2018 
година, както следва: 
 

УЧЕБНО 
ЗАВЕДЕНИЕ 

Общ 
брой 

ученици 
КЛАС БР.ПАРАЛЕЛКИ 

БР.УЧЕНИЦИ В 
МАЛОМЕРНИ ПАРАЛЕЛКИ РАЗЛИКА ДО 

ЗАДЪЛЖИТЕЛНИЯ 
МИНИМУМ 

по чл.68, 
ал.1 т.2 и 

т.3 

по чл.69, 
ал.1, 

ал.2, ал.3 

ОУ "Христо 
Ботев" гр. 

Велико Търново 
103 

I 1 самостоятелна 13  3 
IV 1 самостоятелна 12  4 
V 1 самостоятелна 17  1 
VI 1 самостоятелна 15  3 
VII 1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Васил 
Левски" 

с.Леденик 
21 

I - III 1 слята  1+3=4 12 
II - IV 1 слята  1+3=4 12 
V - VI 1 слята  2+3=5 13 

VII  1 самостоятелна  8 10 

ОУ 
"П.Р.Славейков" 
с.Церова кория 

27 

I - II 1 слята  1+3=4 12 
III - IV  1 слята  5+1=6 10 
V - VI 1 слята  6+3=9 9 

VII  1 самостоятелна  8 10 
ОУ "Христо 

Смирненски" с. 39 I - IV 1 слята 4+6=10  6 
II - III 1 слята  5+4=9 7 
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УЧЕБНО 
ЗАВЕДЕНИЕ 

Общ 
брой 

ученици 
КЛАС БР.ПАРАЛЕЛКИ 

БР.УЧЕНИЦИ В 
МАЛОМЕРНИ ПАРАЛЕЛКИ РАЗЛИКА ДО 

ЗАДЪЛЖИТЕЛНИЯ 
МИНИМУМ 

по чл.68, 
ал.1 т.2 и 

т.3 

по чл.69, 
ал.1, 

ал.2, ал.3 
Самоводене V - VI 1 слята 4+6=10  8 

VII  1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Христо 
Ботев" с.Ресен 75 

I 1 самостоятелна 10  6 
II  1 самостоятелна 12  4 
III  1 самостоятелна 14  2 
IV 1 самостоятелна  7 9 
V 1 самостоятелна 10  8 
VI 1 самостоятелна 12  6 
VII 1 самостоятелна 10  8 

ОУ "Христо 
Смирненски"  

с.Водолей 
45 

I - III 1 слята  6+3=9 7 
 II - IV  1 слята 12+2=14  2 

V 1 самостоятелна  8 10 
VI - VII 1 слята 6+8=14  4 

ОУ "Св. Иван 
Рилски" 

с.Балван 
22 

I - III 1 слята  1+1=2 14 
II - IV 1 слята  1+6=7 9 
V - VI 1 слята  2+5=7 11 

VII  1 самостоятелна  6 12 

ОУ "Неофит 
Рилски"  гр. 
Килифарево 

78 

I 1 самостоятелна 10  6 
II 1 самостоятелна 11  5 
III 1 самостоятелна 10  6 
IV 1 самостоятелна 13  3 
V 1 самостоятелна 14  4 
VI 1 самостоятелна 10  8 
VII 1 самостоятелна 10  8 

 
ОУ „Д-р Петър 

Берон” гр. 
Дебелец 

177 

I „а“ 1 самостоятелна 15  1 
I „б“ 1 самостоятелна 15  1 
II „а“ 1 самостоятелна 15  1 
IV“б“ 1 самостоятелна 11  5 

 
ПХГ 

„Св.св.Кирил и 
Методий” гр. 

Велико Търново 
 

42 

VIII 1 самостоятелна 10  8 

IX  1 самостоятелна 12  6 
X  1 самостоятелна  9 9 
XI  1 самостоятелна 11  7 

ПМГ „Васил 
Друмев“ 

гр. Велико 
Търново 

748 XI „б“ 1 самостоятелна 15  3 

ПЕГ „Проф. д-р 
Асен Златаров“ 

гр. Велико 
Търново 

725 VIII „г“ 1 самостоятелна 14  4 

СУ 
"Вл.Комаров"                            

гр. Велико 
Търново 

167 

IV 1 самостоятелна 15  1 

VI 1 самостоятелна 12  6 
VII 1 самостоятелна 12  6 
X 1 самостоятелна 15  3 
XI 1 самостоятелна 12  6 
XII 1 самостоятелна 15  3 
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УЧЕБНО 
ЗАВЕДЕНИЕ 

Общ 
брой 

ученици 
КЛАС БР.ПАРАЛЕЛКИ 

БР.УЧЕНИЦИ В 
МАЛОМЕРНИ ПАРАЛЕЛКИ РАЗЛИКА ДО 

ЗАДЪЛЖИТЕЛНИЯ 
МИНИМУМ 

по чл.68, 
ал.1 т.2 и 

т.3 

по чл.69, 
ал.1, 

ал.2, ал.3 
СУ "Емилиян 

Станев"             
гр. Велико 
Търново 

1387 XI „в“ 1 самостоятелна 14  

 

4 

СУ "Г.Раковски"             
гр. Велико 
Търново 

23 
VII 1 самостоятелна 11  7 

XII 1 самостоятелна 12  6 

 
СУ "В.Благоева"             

гр. Велико 
Търново 

 

626 

X „a“ 1 самостоятелна 17  1 

X „б“ 1 самостоятелна 14  4 

XII 1 самостоятелна 14  4 

Спортно 
училище гр. 

Велико Търново 
290 

VI „б“ 1 самостоятелна 15  3 
VII „б“ 1 самостоятелна 16  2 
XI „а“ 1 самостоятелна 17  1 
XI „б“ 1 самостоятелна 16  2 

 
3. Определя дейността на Общински детски комплекс 

- „ развитие на интересите, способностите, компететностите и изявата в областта 
на науките, технологиите, изкуствата и спорта“ в следните области и профили : 

 
   Област „Наука и технологии“ , включваща профили: 
• „Хуманитарно – обществен“ профил 

- история на родния край / етнология/ 
- гражданско образование в духа на ООН 
- екскурзоводство 
- чуждоезиково обучение – английски език /втора подготвителна група/ 

• Приложно – технически профил 
- технологии и предприемачество 
 

     Област „Изкуства„  включваща профили: 
• Изобразително и приложно изкуство 
• Танцово изкуство 

- танцов състав – народни танци към ДЮФА „Българче“ 
- модерен балет 

• Музикално изкуство 
- народен хор към ДЮФА „Българче“ 
- народен оркестър към ДЮФА „Българче“ 
- вокално пеене 

 
 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план-сметката за 
приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико 
Търново през 2017 г., Вх. № 1716/18.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на план-сметката за 
приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново 
през 2017 г., Вх. № 1716 от 18.10.2017 г.  
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Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложение с вх. № 1716.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 840 
 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 2 от ЗПСК, чл. 5, т. 2 и 
чл. 10, т. 4 от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, 
Великотърновски общински съвет: 

1. Приема промените в план-сметката за приходите и разходите по 
приватизационните фондове на Община Велико Търново за 2017 г., произтичащи от 
изпълнение на решение № 606/30.03.2017 г. – Приложение № 1 

 
 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване 
за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, Вх. № 1702/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, Вх. № 1702 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Малки чифлик.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания.  
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
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Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 841 
 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

- трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи поземлен 
имот с идентификатор №46532.61.17 /четири шест пет три две точка шест едно точка 
едно седем/ по плана на новообразуваните имоти на землище с. Малки чифлик, с 
площ от 92 кв.м. /деветдесет и два квадратни метра/, шеста категория, местност „Под 
селото“, землище с. Малки чифлик, община Велико Търново, актуван с АЧОС № 
6382/06.07.2017 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 1 във 
връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде обявен 
публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

- трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи поземлен 
имот с идентификатор №46532.61.17 /четири шест пет три две точка шест едно точка 
едно седем/ по плана на новообразуваните имоти на землище с. Малки чифлик, с 
площ от 92 кв.м. /деветдесет и два квадратни метра/, шеста категория, местност „Под 
селото“, землище с. Малки чифлик, община Велико Търново, актуван с АЧОС № 
6382/06.07.2017 г. 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена 
от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 340 /триста и четиридесет 
лева/. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона 
за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище – 
апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 
1697/13.10.2017 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – 
апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1697 
от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Освен да Ви кажа, че ще подкрепя 

продажбата, защото е панелно жилище, искам да обясня съвсем накратко защо не 
гласувам и няма да гласувам да продаваме нови жилища. Единствено с надеждата, че 
Наредбата ще бъде променена и този несправедлив закон, който върви в момента, 
също ще бъде променен. Нормално е общинските жилища да бъдат жилища за хора, 
които са полезни за общината – за лекари, за актьори, за хора на изкуството, за 
инженери, които могат да бъдат полезни на града и идвайки в града, и те, и Велико 
Търново ще имат нужда един от друг. 

В момента това не е точно така. Използвайки вратички в закона, или по-
скоро, познавайки закона, от общински жилища се възползват хора, които аз не бих 
пуснал на квартира вкъщи в никакъв случай.  

Така че единствено с този мотив ще продължа да гласувам по начина, по 
който го правя, защото макар и с малка преференция, да продаваме нови жилища, 
които утре може би ще ни бъдат полезни, не мога да се съглася.  

Благодаря за вниманието! Сега ще гласувам „за”. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Подлагам на гласуване предложението по точка 20.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, 
Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: 
За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 
Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 842 
 
 
  1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА във вр. с чл.8, ал.9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
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разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

               - самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.454.1.7 /едно нула четири 
четири седем точка пет едно пет точка четири пет четири точка едно точка седем/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №7 от жилищен блок ЕЖБ-78, построен 1978г, представляващ 
самостоятелен обект в сграда №1, разположена в поземлен имот с идентификатор 
№10447.515.454 /едно нула четири четири седем точка пет едно пет точка четири пет 
четири/ по КККР на гр.Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Филип 
Симидов” №9, вх.Б, ет.2 със застроена площ 47.78 /четиридесет и седем цяло и 
седемдесет и осем стотни/ кв.м., при 100% включена тераса, състоящ се от: дневна-
спалня, кухня, баня-тоалетна, килер, входно антре и тераса, заедно с прилежащата на 
апартамента изба №16 с полезна площ 3.76 /три цяло и седемдесет и шест стотни/ 
кв.м., заедно с 2.1340% /две цяло хиляда триста и четиридесет десетохилядни 
процента/ идеални части от общите части на сградата и отстъпеното право на строеж 
, съобразно застроената площ на жилищния блок върху общинска земя, попадащи в 
УПИ I /едно римско/ от кв. 357 /триста петдесет и седем/ по ПУП-ПР на ЖК 
„Бузлуджа” гр. Велико Търново; 

  2.  На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 
чл.47, ал.5 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за установяване 
на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде продаден недвижим имот – 
частна общинска собственост на Недка Димитрова Кърпачева, с ЕГН:5407111437, а 
именно: 

- самостоятелен обект, с идентификатор 10447.515.454.1.7 /едно нула четири четири 
седем точка пет едно пет точка четири пет четири точка едно точка седем/ по 
Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново - 
апартамент №7 от жилищен блок ЕЖБ-78, построен 1978г, представляващ 
самостоятелен обект в сграда №1, разположена в поземлен имот с идентификатор 
№10447.515.454 /едно нула четири четири седем точка пет едно пет точка четири пет 
четири/ по КККР на гр.Велико Търново, с адм.адрес: гр.Велико Търново, ул. „Филип 
Симидов” №9, вх.Б, ет.2 със застроена площ 47.78 /четиридесет и седем цяло и 
седемдесет и осем стотни/ кв.м., при 100% включена тераса, състоящ се от: дневна-
спалня, кухня, баня-тоалетна, килер, входно антре и тераса, заедно с прилежащата на 
апартамента изба №16 с полезна площ 3.76 /три цяло и седемдесет и шест стотни/ 
кв.м., заедно с 2.1340% /две цяло хиляда триста и четиридесет десетохилядни 
процента/ идеални части от общите части на сградата и отстъпеното право на строеж 
, съобразно застроената площ на жилищния блок върху общинска земя, попадащи в 
УПИ I /едно римско/ от кв. 357 /триста петдесет и седем/ по ПУП-ПР на ЖК 
„Бузлуджа” гр. Велико Търново, актуван с АОС № 4906/27.06.2011 г.; 

3. Одобрява продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО,  в размер на 34 600 / тридесет 
и четири хиляди и шестстотин/ лева. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по продажба на имота, съгласно 
разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за 
установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на специализирана 
машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. Самоводене, Вх. № 
1694/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на специализирана машина 
„БАГЕР“, собственост на кметство с. Самоводене, Вх. № 1694 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания.  
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 21 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: 
За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Иван 
Александров Ангелов: Въздържал се, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 843 
 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 35 ал.1  от Закона за 
общинска собственост, чл.110, ал.1 от Наредбата за реда на придобиване, управление 
и разпореждане с общинско имущество и във връзка с докладна вх. № 10-73-
7/20.03.2017, от инж. Николай Милаковски, Кмет на Кметство с. Самоводене, 
Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
продажба чрез търг с явно наддаване на специализирана машина –хидравличен багер 
БХ-03, свидетелство за регистрация № 001235682 ДКН  ВТ3235ЕВ, рама № 4583, 
двигател № 105698. 
 2. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка в размер 
на 8800лв. /осем хиляди и осемстотин лева/. 
 3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по организиране и провеждане на публичен търг с явно наддаване при 
спазване разпоредбите на ЗОС и НРПУРОИ . 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за наем 
за част от имот, за нуждите на РИМ-Велико Търново, Вх. № 1695/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за наем за част 
от имот, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. "Никола Пиколо" № 6, за срок от 2 
години, или до прекратяване на съсобствеността, при месечна наемна цена в размер 
на 220 лв., без ДДС, за нуждите на Регионален исторически музей - Велико Търново, 
Вх. № 1695 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС предлага точката да бъде отложена за следващо заседание на 
Великотърновския общински съвет и възлага на кмета на община Велико Търново да 
изготви становище с оптималния вариант за прекратяване на съсобствеността до 
следващото заседание на комисията. ПК по ОНК приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението.  
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС за отлагане на точката.  
Предложението на ПК по ОС беше подложено на гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на части от 
имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 
1696/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на части от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, ул. "Беляковско шосе" № 22, с 
предназначение - ателиета за изработване на паметници, за срок от 5 години. Вх. № 
1696/13.10.2017 година. 

ПК по ОС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
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Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 
Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 844 
 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включа в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. части от имот публична 
общинска собственост, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Беляковско шосе” № 
22, ПИ с идентификатор № 10447.505.317.1 по КККР на гр. Велико Търново, а по 
ПУП-ПР на града, представляващ УПИ ІХ от кв. 563: част от имот с площ 202,03 
кв.м и част от имот с площ 133,85 кв.м с предназначение- ателиета за изработване на 
паметници. 

ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда 
на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 
(пет) години на части от имот публична общинска собственост, намиращ се в гр. 
Велико Търново, ул. „Беляковско шосе” № 22, ПИ с идентификатор № 
10447.505.317.1 по КККР на гр. Велико Търново, а по ПУП-ПР на града 
представляващ УПИ ІХ от кв. 563, актуван с АПОС № 4844/07.03.2011 год., както 
следва: 

 1. Част от имот с обща площ 202,03 кв.м /в т.ч. 44,18 кв.м ателие, 19,15 кв.м 
спомагателна площ и 138,70 кв.м незастроена площ/ при начална тръжна цена 235,00 
(двеста тридесет и пет) лв. месечно с ДДС и предназначение- ателие за изработване 
на паметници.  

 2. Част от имот с обща площ 133,85 кв.м /в т.ч. 42,75 кв.м ателие, 20,80 кв.м 
спомагателна площ и 70,30 кв.м незастроена площ/ при начална тръжна цена 230,00 
(двеста и тридесет) лв. месечно с ДДС и предназначение- ателие за изработване на 
паметници. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публични търгове с явно наддаване за отдаване на имотите под наем при условия и 
ред, определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част 
от имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 1678/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост, гр. Дебелец, ул. "Патриарх Евтимий Търновски" № 
133 (сградата на ОУ "Д-р Петър Берон"), коридорна площ до 2 кв.м., за поставяне на 
автомат за топли напитки при начална тръжна цена в размер на 70 лв. на месец. Вх. 
№ 1678 от 11.10.2017 г. 

ПК по ОС и ПК по ОНК приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 
За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 845 
 

 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда 
на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на част от 
имот публична общинска собственост, намиращ се в гр. Дебелец, ул. „Патриарх 
Евтимий Търновски” № 133, /сградата на ОУ „Д-р Петър Берон”/, ІІ етаж, 
представляващ коридорна площ до 2,00 кв.м за срок от 5 /пет/ години за поставяне 
на автомат за топли напитки при начална тръжна цена 70,00 лв. на месец. 
 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно 
право на ползване върху недвижим имот частна общинска собственост, с. 
Балван, Вх. № 1699/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 
ползване върху недвижим имот, частна общинска собственост, представляващ 
сутерен, първи и втори етаж от комбинираната сграда, построена в УПИ I, за срок от 
10 години, в полза на сдружение "Дарителско сдружение Св. Иван Рилски", с. 
Балван, Вх. № 1699 от 13.10.2017г. 

ПК по ОС и ПК по ЗСД приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Балван.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: Въздържал се, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 846 
 
 

 1.  На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА,  чл.8, ал.9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в годишната програма за управление и  
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 година недвижим имот 
общинска собственост, представляващ сутерен, първи и втори етаж от 
комбинираната сграда, построена в УПИ I от кв.59 по плана на с. Балван, актувана с 
АОС №479/03.02.1999 г. 

2.  На основание чл.39, ал.4 от ЗОС, чл.12, ал.2,т.2, чл.59 ал.1, ал.2, ал.3, т.2 
и ал.4 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване 
на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 /десет/ години върху недвижим 
имот общинска собственост, представляващ сутерен, първи и втори етаж от 
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комбинираната сграда, построена в УПИ I от кв.59 по плана на с. Балван, актувана с 
АОС №479/03.02.1999 г. 
в полза на сдружение “Дарителско сдружение Св. Иван Рилски“ с. Балван, с Булстат 
104111305, представлявано от Председателя на Управителния съвет – Благовеста 
Факирова. 
 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на 
сградата са за сметка на Дарителското сдружение. 
 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия съгласно изискванията на ЗОС и НРПУРОИ. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на имоти – 
полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 
1693/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на имоти – полски 
пътища, включени в заповедите по чл. 37 в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 1693 от 13.10.2017 
г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова 
Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 847 
 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 37в, ал. 16 от ЗСПЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава своето принципно съгласие за предоставяне на 
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имотите – полски пътища, включени в масивите за ползване, за които следва да се 
сключат едногодишни договори за наем за стопанска 2017/2018 година.  

  
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото Решение при 
спазване на действащата нормативна уредба.  

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по 
реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 1698/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 1698 от 13.10.2017 година. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кметския наместник на с. Големаните. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: 
Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 848 
 
 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот №001357 по КВС на землище с. Големаните, община 
Велико Търново; НТП: път IV клас; площ на засегнатия имот – 5 910 кв.м.; дължина 
на трасето в засегнатия имот – 46,44  л.м., площ на сервитута в засегнатия имот – 
185,00 кв.м.;  

- поземлен имот №040008 по КВС на землище с. Големаните, община 
Велико Търново; НТП: полски път; площ на засегнатия имот – 295 кв.м.; дължина на 
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трасето в засегнатия имот – 47,10  л.м., площ на сервитута в засегнатия имот – 142,00 
кв.м.;  

- поземлен имот №042004 по КВС на землище с. Големаните, община 
Велико Търново; НТП: местен път; площ на засегнатия имот – 233 кв.м.; площ на 
сервитута в засегнатия имот – 31,00 кв.м.;  

във връзка с проект за подробен устройствен план – парцеларен план за трасе 
на външно електрозахранване за ПИ №017016, местност „Вадата“, землище с. 
Големани, община Велико Търново.  

Проектът е разгледан и приет с решение № 106 по протокол №9 от 13.09.2017 
г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 
на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 
ограничени вещни права на Георги Петров Кирилов с адрес гр. Велико Търново, ул. 
„Никола Кабакчиев“ №6, върху имотите по т.1, след влизане в сила на ПУП. 
 3. Георги Петров Кирилов с адрес гр. Велико Търново, ул. „Никола Кабакчиев“ 
№6, да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка 
/трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата 
по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 
 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда 
на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 1700/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 1700 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 
За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 849 
 

 
1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот №10447.136.2 по КККР на землище гр. Велико Търново; 
НТП: „обществен извънселищен парк, горски парк“; площ на засегнатия имот – 231 
411 кв.м.; дължина на трасето на линейния обект в засегнатия имот – 522,60  л.м., 
площ на сервитута в засегнатия имот – 3 135,60 кв.м.;  

във връзка с проект за подробен устройствен план – парцеларен план за 
изграждането на нова канализация за битово-отпадни води от Хотел Резиденс Света 
гора в ПИ №10447.136.15 до съществуваща шахта в ПИ №10447.512.51 по КККР на 
гр. Велико Търново; ВиК схема.  

Проектът е разгледан и приет с решение № 105 по протокол №9 от 13.09.2017 
г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 
на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 
ограничени вещни права на „Света гора – Велико Търново“ ООД, гр. Горна 
Оряховица, ул. „Росица“ №6, представлявано от Антон Иванов Танев, върху имотите 
по т.1, след влизане в сила на ПУП. 
 3. „Света гора – Велико Търново“ ООД, гр. Горна Оряховица, ул. „Росица“ 
№6, представлявано от Антон Иванов Танев, да извърши за своя сметка процедурите 
по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в 
сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на предназначението 
на земята. 
 

 
ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по 
реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 1704/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 1704 от 13.10.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Малки чифлик. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Подлагам на гласуване предложението по точка 29.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов 

Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: 
Въздържал се, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Жельо Миленов Желев: За, 
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Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян 
Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 850 
 
 

1.  На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот №46532.0.40 по КВС на землище с. Малки чифлик, 
община Велико Търново; НТП: полски път; дължина на трасето в засегнатия имот – 
82,50  л.м., площ на сервитута в засегнатия имот – 173,20 кв.м.;  

във връзка с проект за подробен устройствен план – парцеларен план за трасе 
на външно електрозахранване за ПИ №016003 /46532.16.3/, местност „Ръта“, 
землище с. Малки чифлик, община Велико Търново.  

Проектът е разгледан и приет с решение № 110 по протокол №9 от 13.09.2017 
г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила 
на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 
ограничени вещни права на Ива Велиславова Чичанова, Мартин Иванов Попински и 
Соня Иванова Колаксъзова /наследници на Верка Тодорова Попинска/ чрез 
пълномощник арх. Юрий Георгиев Любомирски, с адрес гр. Велико Търново, ул. 
„Тодор Балина“ №9, върху имота по т.1, след влизане в сила на ПУП. 
 3.  Ива Велиславова Чичанова, Мартин Иванов Попински и Соня Иванова 
Колаксъзова /наследници на Верка Тодорова Попинска/ чрез пълномощник арх. 
Юрий Георгиев Любомирски, с адрес гр. Велико Търново, ул. „Тодор Балина“ №9, 
да извършат за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка 
/трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата 
по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 
 
 
ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. 
Ветринци, Вх. № 1675/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за частично 
изменение на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675 от 11.10.2017 г.  

ПК по УТТП приема предложението.  
Има становище на кметския наместник на с. Ветринци.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
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Гласуваме. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 851 
 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл.134, ал.2 
от ЗУТ, във връзка с чл. 134, ал.1 т.1 от ЗУТ и Решение №78 от Протокол №7 от 
28.06.2017 г. на Експертния съвет по устройство на територията,  
Великотърновският общински съвет одобрява: 
 

Проект за ЧИ на ПУП – план за регулация: 
- частично закриване на улица с ОКОК 43-43а и създаване на нови ОКОК 43б-

43в 
- обединяване на УПИ ІІІ от кв.71 с част от улица с ОКОК 43-43а и УПИ ІІІ от 

кв.57 в общ УПИ ХІV-за жилищни нужди 
- обединяване на кв.57 и кв.71  в общ кв.57 и преномериране на имотите от 

бившия квартал 71 както следва: УПИ І в УПИ ХІІ, УПИ ІІ в УПИ ХІІІ, УПИ ІV в 
УПИ ХV и УПИ V в УПИ ХVІ, всичките с отреждане „за жилищни нужди“ 
 
           На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен 
срок от обнародването в „ Държавен вестник” чрез община Велико Търново пред 
Великотърновския административен съд. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо 
задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, 
с. Присово, Вх. № 1674 от 11.10.2017 г.  

ПК по УТТП и ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на  с. Присово.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението с № 1674.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 852 
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На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с 
вх. рег. индекс и дата № 94ИИ-2187-1 от 13.09.2017 г. от Ивелин Петков Йорданов, с 
адрес - с. Присово 5033, ул. в населено място № 379, общ. Велико Търново, в 
качеството му на възложител и писмо с изх. № 2917/ 29.08.2017 г.  на Директора на 
РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, 
съставено от Ивелин Петков Йорданов с адрес - с. Присово 5033, ул. в населено 
място № 379, общ. Велико Търново, в качеството му на възложител, за изработване 
на проект за частичен ПУП-ПЗ за ПИ № 031003 по КВС на м. „Вряврат”, земл. на с. 
Присово с ЕКАТТЕ 58459, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ за ПИ № 031003 
по КВС на м. „Вряврат”, земл. на с. Присово с ЕКАТТЕ 58459, общ. Велико Търново 
с цел създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни 
намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска територия”, с 
начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение „урбанизирана територия” 
с ползване за „смесени обслужващи и производствено-складови дейности” за 
изграждане на гаражи и сервиз за собствени нужди. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо 
задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683/13.10.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, 
гр. Дебелец, Вх. № 1683 от 13.10.2017г. 

ПК по УТТП приема предложението. 
Има становище на кмета на гр. Дебелец. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 853 
 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление с 
вх. рег. индекс и дата № 94ИИ-10497-2 от 20.06.2017 г./ от Ивайло Георгиев 
Арабаджиев с адрес - гр. Велико Търново, ул. „Христо Донев” № 7, ет.3, ап.6, в 
качеството му на възложител и писмо с изх. № 3230/ 19.09.2017 г. на Директора на 
РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, 
съставено от Ивайло Георгиев Арабаджиев с адрес - гр. Велико Търново, ул. 
„Христо Донев” № 7, ет.3, ап.6, в качеството му на възложител, за изработване на 
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проект за частичен ПУП – ПП за трасе на нов уличен водопровод и за трасе на 
външно електрозахранване в ПИ № 027013 по КВС на м. „Под Баира”, земл. на гр. 
Дебелец, общ. Велико Търново, полски път, за обслужване на жилищна сграда в ПИ 
№ 027011 по КВС на м. „Под Баира”, земл. на гр. Дебелец, общ. Велико Търново. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПП за трасе 
на нов уличен водопровод и за трасе на външно електрозахранване в ПИ № 027013 
по КВС на м. „Под Баира”, земл. на гр. Дебелец, общ. Велико Търново, полски път, с 
цел създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни 
намерения за водоснабдяване и електрозахранване на жилищна сграда в ПИ № 
027011 по КВС на м. „Под Баира”, земл. на гр. Дебелец, общ. Велико Търново.  

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ПУП 
за обект:Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1715/17.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП за обект: 
„Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново”, Вх. № 1715 от 17.10.2017 година. 

ПК по УТТП приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 854 
 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.129, ал.1 от ЗУТ, във връзка с 
чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ и Решение №113 по Протокол №10 на ЕСУТ на Община 
Велико Търново от проведено заседание на 03.10.2017г., Великотърновският 
общински съвет одобрява:      

Проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план за елементите на 
транспортната техническа инфраструктура  - трасе на обект и съоръжения към него, 
разположен върху повърхността на земята за Обект: Мост при км 12+400 над р. 
Янтра на общински път GAB 2110 /път ІІІ-303, Керека – Шемшево-Велико Търново/ 
(между с. Шемшево и гр. Велико Търново), включващ части от имоти, както следва: 

- Поземлен имот №0.126 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново , НТП – нива, ІІІ категория м. “Воденицата“ – частна собственост ( 119.40 
кв.м ) 

- Поземлен имот №0.138 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново , НТП – нива, ІІІ категория, м.“ Воденицата“ – частна собственост   ( 372.50 
кв.м ) 

- Поземлен имот №0.509 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново , НТП – нива, ІІІ категория, м. “Двата моста“ – частна собственост   ( 232.30 
кв.м ) 

- Поземлен имот №0.510 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново, НТП – нива, ІІІ категория, м. “Двата моста“ – частна собственост ( 138.40 
кв.м ) 
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- Поземлен имот №0.511 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново, НТП – нива, ІІІ категория, м. “Двата моста“ – частна собственост  ( 217.30 
кв.м ) 

- Поземлен имот №0.512 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново, НТП – нива, ІІІ категория, м. “Двата моста“ – частна собственост( 6.90 кв.м 
) 

- Поземлен имот №0.148 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново, НТП – друга производствена база – частна собственост  ( 116.20 кв.м ) 

- Поземлен имот №21.1 по КВС на землището на с Шемшево общ. В. Търново 
, НТП – полски път – общинска собственост( 22.90 кв.м ) 

- Поземлен имот №21.2 по КВС на землището на с. Шемшево общ. В. 
Търново , НТП –нива, VІ категория,  м. “Двата моста“ – частна собственост   ( 16.80 
кв.м ) 
          На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен 
срок от обнародването в „Държавен вестник” чрез Община Велико Търново пред 
Великотърновския административен съд. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Опрощаване на дължими 
държавни вземания, Вх. № 1692/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Опрощаване на дължими държавни 
вземания на лицето Елена Стоянова Дончева, Вх. № 1692 от 13.10.2017 г. 

Тук предложението на администрацията е да не се опрости задължението.  
ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 855 
 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 9, във връзка с чл. 1 ал. 1 от 
Указ № 2773 от 23.12.1980 г. за опрощаване на несъбираеми дългове към държавата, 
Великотърновски общински съвет дава мнение да не се опрости задължението в 
размер на 712.27 лв. на лицето Елена Стоянова Дончева, тъй като същото 
представлява събираемо държавно вземане. 
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на персонална 
пенсия, Вх. № 1706/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на персонална пенсия на 
Али Александров Асенов, Вх. № 1706 от 13.10.2017 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
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Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 856 
 

 
На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал. 4, т. 3 от Наредбата за 

пенсиите и осигурителния стаж, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
внасяне на предложение в Министерски съвет за отпускане на персонална пенсия на 
детето Али Александров Асенов, роден на 14.12.2001 г. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на персонална 
пенсия, Вх. № 1707/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на персонална пенсия на 
Джейлянка Александрова Асенова, Вх. № 1707 от 13.10.2017 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма.  
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 857 
 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 7, ал. 4, т. 3 от Наредбата за 
пенсиите и осигурителния стаж, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
внасяне на предложение в Министерски съвет за отпускане на персонална пенсия на 
детето Джейлянка Александрова Асенова, родена на 31.01.2003 г. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател на 
Великотърновски общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 
1679/11.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 
страната от Венцислав Спирдонов – председател на Великотърновския общински 
съвет за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1679 от 11.10.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 
 

РЕШЕНИЕ № 858 
 
 

1. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 
извършените разходи за командировки в страната от Венцислав Ангелов Спирдонов 
– Председател на Великотърновски общински съвет за отчетния период 01.07.2017 – 
30.09.2017 година, в размер на 30.00 лева /тридесет лева/ по Приложение 1 – 
неразделна част от настоящото решение. 

 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново 
за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708/13.10.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 
страната от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.07.2017 
г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708 от 13.10.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям предложението на гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 
РЕШЕНИЕ № 859 

 
1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 

командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 
извършените разходи за командировки в страната от инж. Даниел Димитров Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 01.07.2017 – 30.09.2017 година, 
в размер на 390.00 лева /триста и деветдесет лева/ по Приложение 1 – неразделна 
част от настоящото решение. 

 
ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на представители 
на Великотърновския общински съвет за членове в Комисията за номиниране 
на кандидатите за Академичната награда на Община Велико Търново, съгласно 
Наредба за символите и наградите на Община Велико Търново, Вх. № 
1660/28.09.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на представители на 
Великотърновския общински съвет за членове в Комисията за номиниране на 
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кандидатите за Академичната награда на община Велико Търново съгласно Наредба 
за символите и наградите на Община Велико Търново , Вх. № 1660 от 28.09.2017 г. 

ПК по ОНК предлага за членове в комисията проф. Михаил Харалампиев и 
д-р Иван Александров. 

Давам думата за изказвания. 
Колеги, ако няма изказвания, предлагам следния проект за решение:  
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 102 от Наредбата за 

символите и наградите на община Велико Търново, Великотърновският общински 
съвет определя проф. Михаил Стефанов Харалампиев и д-р Иван Александров 
Ангелов за представители на Великотърновския общински съвет в Комисията за 
номиниране на кандидатите за Академичната награда на Община Велико Търново. 

Гласуваме предложението за решение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 860 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 102 от Наредба за 
символите и наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински 
съвет определя проф. Михаил Стефанов Харалампиев и д-р Иван Александров 
Ангелов за представители на Великотърновски общински съвет в Комисията за 
номиниране на кандидатите за Академичната награда на Община Велико Търново  

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 17.23 часа. 
 
               

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/  
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	13. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1689/13.10.2017 г.
	14. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1690/13.10.2017 г.
	15. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1691/13.10.2017 г.
	16. Изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Вх. № 1626/11.09.2017 г.
	17. Актуализация на Решение № 746/27.07.2017 г. на Великотърновски общински съвет, във връзка с утвърждаване натуралните показатели по училищната мрежа на Община Велико Търново за учебната 2017/2018 г., Вх. № 1705/13.10.2017 г.
	18. Актуализация на план-сметката за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх. № 1716/18.10.2017 г.
	19. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, Вх. № 1702/13.10.2017 г.
	20. Включване на общинско жилище – апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1697/13.10.2017 г.
	21. Продажба на специализирана машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. Самоводене, Вх. № 1694/13.10.2017 г.
	22. Сключване на договор за наем за част от имот, за нуждите на РИМ-Велико Търново, Вх. № 1695/13.10.2017 г.
	23. Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1696/13.10.2017 г.
	24. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 1678/11.10.2017 г.
	25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна общинска собственост, с. Балван, Вх. № 1699/13.10.2017 г.
	26. Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 1693/13.10.2017 г.
	27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 1698/13.10.2017 г.
	28. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 1700/13.10.2017 г.
	29. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 1704/13.10.2017 г.
	30. Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675/11.10.2017 г.
	31. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674/11.10.2017 г.
	32. Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683/13.10.2017г.
	33. Одобряване на Проект за ПУП за обект:Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1715/17.10.2017 г.
	34. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1692/13.10.2017 г.
	35. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1706/13.10.2017 г.
	36. Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1707/13.10.2017 г.
	37. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1679/11.10.2017 г.
	38. Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708/13.10.2017 г.
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Уважаеми дами и господа общински съветници, първо искам да Ви честитя празника на Свети Димитър, да Ви пожелая – на тези, които са свързани имената в семейството Ви с името на Свети Димитър, здраве и б...
	Във връзка с питането на г-жа Дончева Ви отговарям, че в края на 2016 г. Ви информирах за състоянието на площадките за игра в детските ясли и градини на територията на Общината. Също така поех ангажимент за поетапната подмяна на детските съоръжения, к...
	От главния архитект на Общината има издадени визи за подмяна на съоръженията на ЦДГ „Първи юни“, ЦДГ „Иванка Ботева“, ЦДГ „Слънце“, ЦДГ „Райна Княгиня“ и ДЯ „Пролет“, като имаме и проектна готовност и доколкото зная, през месец ноември ще започне подм...
	Предвижда се и през 2018 г. да продължи поетапната подмяна на съоръженията в детските заведения на територията на община Велико Търново. При разработването на Бюджет 2018 и Инвестиционната програма към него гражданите, общинските съветници и служители...
	Има детски градини, които са включени по Програма „Региони в растеж”. Сега не мога точно да Ви ги кажа, но през 2018 г. и там също ще започне подмяната.
	Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря за този в пъти по-конкретен отговор, който получавам тази година, за разлика от този, който получих преди една година. Поради стечение на обстоятелствата миналата година се наложи да чакам три месеца, за да получа отгов...
	Получих конкретни отговори и заедно с директорите на въпросните детски заведения ще следим за изпълнението на тези проекти и се надявам поне до следващите две-три години всички детски заведения да отговарят на Наредба № 1 и разбира се, най-вече – да с...
	Догодина ще Ви питам отново.
	ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1627/12.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Николай Илчев – общински съветник, Вх. № 1627 от 12.09.2017 г.
	Г-н Илчев заповядайте да прочетете питането си!
	Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Уважаеми господин Кмет на община Велико Търново, в последните няколко години в гр. Велико Търново се извършва строителство и строително-ремонтни работи на нови сгради със смесено предназначение, както и на промишлени обекти. През гр...
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По първия въпрос. Наблюдението върху качеството на атмосферния въздух и неговият контрол се осъществява от Национална система за мониторинг на КАВ, част от Националната система за мониторинг на околната среда. Тя се обслужва от Изпъл...
	Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си!
	Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Следващото питане е относно „Липса на асфалт и осветление на ул.”Александър Бурмов” в ж.к. „Картала”.
	Уважаеми г-н Кмет, първите блокове на ул.”Александър Бурмов” са построени през далечната 1992 година и вече 25 години жителите на улицата чакат тя да бъде асфалтирана. В комбинация с това на улицата няма поставени електрически стълбове, следователно и...
	Живущите на горепосочената улица споделят, че през годините неведнъж са алармирали за проблема, дори неколкократно в медийното пространство са излизали статии, даващи гласност за това. Хората описват ситуацията като абсурдна и възмутителна - през зима...
	За да разберем дали това е така, са и следващите въпроси към настоящото питане:
	ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници от Реформаторски блок във Великотърновски общински съвет, Вх. № 1670/10.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от групата общински съветници от Реформаторския блок във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1670 от 10.10.2017 г.
	Г-н Петров, заповядайте да прочетете питането си!
	Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Питане от Групата общински съветници от Реформаторския блок във Великотърновския общински съвет.
	Уважаеми г-н Панов, през месец септември 2017 г. е започнала реализацията на строително-ремонтни работи по мащабния проект „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на град Велико Търново“, финансиран по Приоритетна ос 1 на ОП “Региони в рас...
	Г-жа Илчева, заповядайте да прочетете питането си!
	Г-жа МАРИЯ ИЛЧЕВА: Питане от Групата на общинските съветница от Реформаторския блок относно „Извършени разходи по подготовка на проекти за кандидатстване по Програмата за трансгранично сътрудничество Румъния - България 2014 – 2020 на община Велико Тър...
	Уважаеми господин Панов, с поредица от решения на Великотърновския общински съвет от месец септември 2015 г. и месец март 2016 година, бе дадено съгласие за кандидатстване на община Велико Търново със седем проекта по Програмата за трансгранично сътру...
	Подадените проекти са както следва (няма да изброявам решенията на Общинския съвет, само ще кажа наименованията на проектите):

	Г-н Стефанов, заповядайте да прочетете питането си!
	Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Честит празник на всички! Къде на шега, къде наистина, г-н Панов, Групата на БСП току-що обсъждаше вариант да поиска почивка, че в тази сесия много въпроси и много отговори, макар и на светъл празник.
	Питането ни е относно „Контролът по спазване Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси при провеждане на обществени поръчки”.
	Очакваме Вашия устен отговор с писмен вариант на последния!
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Първо, ако сте изморени, почивайте, аз не съм изморен, ако смятате, че шест години съм се уморил.
	Съгласно чл. 22 а, ал. 1 от Закона за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси - конфликтът на интереси за лицата, заемащи публични длъжности, се установява от Комисията за предотвратяване и установяване на конфликт на интереси, която е ...
	Ако действително имате такъв сигнал, дайте ми конкретната поръчка, за която смятате, че има конфликт на интереси и ще го дам на комисията за проверка.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Чуха се тук-таме думи как това, което ние правим с тези две питания, като група от БСП, било някакво ехо от Хасково и от не знам къде още. Това не е така. Първо, Вие ще видите, че в нито едно от питанията – нито това, нито другото, ...
	Сега, по конкретния случай. Г-н Панов, аз Ви благодаря за образователната част от Вашия отговор, в който ни разяснявахте за пореден път закона и за пореден път ни пращахте в сайтовете, но този път аз ще Ви пратя в сайта. Съветвам Ви Вие да влезете лич...
	Второ, има ли съответствие между декларацията му за конфликт на интереси, която той подава, и декларацията, която - Вие ни образовахте преди малко - която той попълва като член на комисията. Вие казвате: „Ще дам данните на Комисията по конфликт на инт...
	Всичко това, което чувате от тази трибуна, е в резултат от публична информация. И говорим за една поръчка, а каква е гаранцията, че това не се е случило в 101-та или в 105-та, или в 12-та поръчка? Затова - всички обществени поръчки на масата за контро...
	Ще ни предстои тежък разговор по обществените поръчки, уважаеми дами и господа общински съветници, уважаема Администрация, уважаеми граждани и гости, уважаеми журналисти.
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Уважаеми г-н Витанов, благодаря за конкретиката! Аз естествено съм издал заповед и съм назначил комисия, която да участва в разглеждането на документацията на обществените поръчки или за конкретната, която визирате. След като получа ...
	Но не ме плашете с обществените поръчки, не ме плашете с работата на администрацията. Досега всяка една обществена поръчка ние сме я давали първо за предварителен контрол. Има хиляди контроли, които минават да проверяват поръчките. Обществените поръчк...
	Така че, благодаря Ви, но нека да не се плашим, защото днес чух по медиите, как ще ме разпъвате накръст. Разпъвайте ме, няма проблеми, аз съм длъжен да отговарям на Вашите питания и въпроси. В медиите излезе как днес кметът ще бъде разпънат накръст. Т...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имам право на лично обяснение. Кметът спомена името ми и неистини по мой адрес.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, ако искате да прочета чл. 86, ал. 2: „Във връзка с отговор на питания не се провеждат разисквания и не се допускат реплики”. В края на заседанието можете да вземете отношение от името на група.
	ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от групата общински съветници от БСП във Великотърновски общински съвет, Вх. № 1677/11.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Групата общински съветници от БСП във Великотърновския общински съвет, Вх. № 1677 от 11.10.2017 г.
	Г-н Тюфекчиев, заповядайте да прочетете питането си.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Извинявайте, обаче нито един от нас не е заявил, че ще разпъваме кмета накръст. Това, че са се натрупали питания, защото кметът го нямаше на предишното заседание, си е негов проблем и затова просто ще му поръчаме една студена вода...
	Питането по същество. Относно: „Сключени граждански договори за изработка за периода 2012 - 2015 г. в община Велико Търново”.
	Уважаеми г-н Панов, към групата съветници от БСП бе отправен сигнал относно сключени от Вас граждански договори за периода 2012 - 2015 година.
	Едва ли цитираните в този сигнал данни покриват изцяло сключените граждански договори за този период. Но дори да го приемем като представителна извадка, на очи се набива поне една, меко казано, тревожна констатация.
	РЕШЕНИЕ № 829
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК приемат информацията.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Колеги, винаги към тази информация е бил прилаган и финансов отчет - на практика какъв финансов разход стои зад тези международни командировки. Отделен е случаят, какъв е резултатът. Вероятно е добър при тази обемна международна дей...
	Настоявам да бъде приложен такъв финансов отчет на следващата сесия по тази информация за международната дейност! И моля предложението ми да бъде подложено на гласуване!
	Г-жа Снежана Данева-Иванова – заместник-кмет на община Велико Търново, връчи на г-н Витанов финансовия отчет.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Витанов, съгласен ли сте да гласуваме основното предложение, след като вече получихте този отчет?
	Г-н Витанов отговори утвърдително.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението с вх. № 1709.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се пиема с 19 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”
	РЕШЕНИЕ № 830
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1682/12.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет относно текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 1682 от 12.10.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Страница 6, 4. „Внедряване на мерки за енергийна ефективност в училищната образователна инфраструктура в община Велико Търново”. Стойност на проекта – 3 839 513. Период на изпълнение на СМР – 2017, септември - 2018, септември месе...
	Въпросът ми е следният: Защо цяло лято, при положение, че обектът е с пряко договаряне, не се извършиха тези строителни дейности, а едва когато започва учебната година и като мине Димитровден, когато строителите приключват активната си дейност, за сме...
	На мен ми е интересно на каква стойност е проектът в ПМГ, защото е на пряко договаряне (ето, отново въпросът за обществените поръчки). Надявам се, че ще получим качествен отговор, за да знаем как да гласуваме тази информация; в противен случай сигурно...
	Г-н НИКОЛАЙ ЦОНЕВ: Уважаеми г-н Тюфекчиев, като общински съветник и като заместник-директор по учебната част на цитираната от Вас гимназия, искам да гарантирам, да потвърдя и да оповестя на цялата общественост, че по никакъв начин няма да бъде нарушен...
	А защо проектът се е забавил, за това си има обективни причини, за които предполагам, че ще има информация.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Цонев, нашите сигнали, които имаме, са съвсем различни. Може би е по-добре да се срещнете с гражданите и с родителите.
	Аз Ви обявявам, че по този въпрос ще има депутатско питане към министъра на образованието и тогава вече ще видим какво е.
	В качеството си на заместник-директор или общински съветник сте? Чии интереси защитавате?
	Г-жа НАДЯ ПЕТРОВА – директор на дирекция „Обществени поръчки”: По отношение на обществената поръчка за ПМГ искам да Ви обявя, че беше открита обществена поръчка по реда на ЗОП. Не се яви участник и поради тази причина беше направено договаряне.
	Т.е., има процедури, през които трябва да се премине, г-н Тюфекчиев, не може толкова бързо да се направи договаряне. Има ред в закона, който трябва да бъде спазен.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, да преминем към гласуване.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 21 „за”, 2 „против” и 1 „въздържал се”.
	На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет приема:
	Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет за информация.
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 1664/05.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подписване на Запис на заповед за осигуряване на безвъзмездна финансова помощ по проект „Подобряване на бизнес средата в Западна индустриална зона“, Вх. № 1664 от 05.10.2017 г.
	ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Председател, ще започна изказването си с едно предложение към Вас: обявете почивка.
	И ще Ви обясня защо и какъв е мотивът. Аз предлагам администрацията да се събере (колкото е налична и колкото е компетентна по тази точка) да види - има направени груби грешки; меко казано „грешки”, за да не си помисля нещо друго. Ако искате, ще Ви да...
	Предлагам: направете го това! Ако не го направите, ще мине гласуването и тогава ще си кажем мнението. Намерете си грешката и предложете нещо друго по тази точка!
	В 16.05 часа беше обявена 10-минутна почивка.
	Г-жа МАРИЕЛА ЦОНЕВА – директор на дирекция „Програми и проекти”: Бих искала да внеса яснота по отношение на това има ли груба грешка и въобще има ли грешка в предложението и съответно в решението.
	Бих се изразила така: грешката е вярна, т.е., няма грешка. Стойността, която е в посоченото решение, предмет на решение от Ваша страна да вземете положително становище и да дадете право на кмета да подпише запис на заповед, е в размер на 700 000 лв. Т...
	В преамбюла коректно е посочено основанието, на което ние внасяме предложение в Общинския съвет за вземане на решение, а основанието съгласно общите условия на договора за БФП е сключване на договор с изпълнител за СМР. В допълнение за Ваша яснота сме...
	Срокът за предявяване също е коректен - 17.09.2019 г. Т.е., на 17.07.2019 г. приключва срокът на договора, а записът на заповед по регламент е със срок на предявяване е два месеца след крайната дата на договора – т.е. 17.09.2019 г.
	Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Искам да внеса и аз яснота по една друга тема, която многократно беше повдигана: Дали подписването на запис на заповед нарушава регулацията на чл. 32 от Закона за публичните финанси? Регулацията на запис на заповед не се включва в та...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 11 беше подложено на поименно гласуване: Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узу...
	Предложението беше прието с 27 „за”, 2 „против”, 3 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 832
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Доста лекции се изнесоха днес. Разбра се, аз не приемам стойността на тези лекции. Ще кажа защо гласувах „против”.
	Първо, чисто редакционно, има разлика между преамбла и това, което се дава като решение. Второ, никъде не пише, че става въпрос за този договор за 2 000 000. Трето, има договор за СМР, да бяхте казали: „35 % аванс за тези СМР”, да бъдем малко по-иконо...
	Ще спра дотук, ще дойде време да си говорим точно за запис на заповед, дали е гаранция по смисъла на Закона за публичните финанси, или не е – въпросния член 32. Тогава с удоволствие ще се извиня, ако съм крив. И дано да съм крив, защото ще стане страш...
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Днес само се заплашваме: кой крив, кой прав и т.н. Казах Ви, г-н Витанов, колко проверки са минали да ни проверяват и запис на заповеди, и проверки по самото изпълнение на проектите, и т.н.
	Сега, понеже няма журналисти, мога да кажа, но ще го обявя, когато съм готов, имейлът, който е изпратен от човек, който е в залата в момента, през естонски акаунт в управляващия орган и ми е фалшифициран моят имейл: „Даниел, точка, Панов”. Моят имейл ...
	Не искам да Ви уча, Вие сте ми баща, учил съм се на много неща от Вас, но да ме плашите, мен, администрацията, не съм съгласен, защото администрацията достатъчно стриктно си върши нещата и работа, за да имаме, както казах и преди малко, тези малки фин...
	Пак страх, пак всяване на смут… Защо е това нещо, не мога да разбера. Днес е един хубав, светъл празник; радвайте се! Ако бяхте на църква, щяхте да запалите една свещ за здравето на Вашите близки, както го направиха повечето колеги в залата. И довечер...
	Същата работа с гражданските договори. Какво толкова с гражданските договори? Защо великотърновската общественост ме избра за кмет, да управлявам, Вие ще ми контролирате гражданските договори. Да, нямам такива специалисти. Затова съм си наел и арх. Бр...
	И неслучайно всички знаем, че когато медиите са седнали вдясно от мен, всички гледаме да приказваме само глупости, но това е върху нашия авторитет и имидж, върху Вашия - като общински съветници.
	Аз стоя зад всяко едно нещо, което администрацията е направила. Не е било без мое съгласие. Слагам си подписа и нося отговорност. Колко прокурорски проверки сте ми възбудили; няма значение, проверяват ме в момента по такива сигнали – за поръчки, за тр...
	Аз не съм такъв човек - със злоба за всяко едно нещо и с отвращение да разсъждавам, защото ако бях такъв, нищо нямаше да се случи в града и тази администрация нямаше да я задържа за шест години. Един човек не съм уволнил дисциплинарно или да съм махна...
	Нека да бъдем по-добри и да работим заедно, както Вашите депутати в момента ми помагат на мен, освен моите, нека съветниците да помагат за правилни решения, които трябва да се вземат. Не да си вадим кирливи ризи и кьорфишеци на сесиите, а на комисиите...
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1688/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.09.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1688 от 13.10.2017 г.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 12 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Г...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 5„въздържал се”
	РЕШЕНИЕ № 833 - Приложение към протокола
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1689/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1689 от 13.10.2017 година.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 13 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Герг...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 5 „въздържал се”
	РЕШЕНИЕ № 834
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1690/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1690 от 13.10.2017 година.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложение с № 1690.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 14 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Г...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 835
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, средствата за които предстои да бъдат осигурени в рамките на бюджетната 2018 г., Вх. № 1691/13.10.2017 г.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Г...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 6 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 836
	ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Вх. № 1626/11.09.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Вх. № 1626 от 11.09.2017 г.
	ПК по НПУОР приема предложението и предлага допълнение към т. 1 със следния текст: „Графикът се предлага на Кмета на Община Велико Търново ежегодно в срок до 31 март”.
	ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението с допълнението на ПК по НПУОР.
	Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК по нормативно-пра...
	Давам думата на Гергана Евтимова за доклад на водещата комисия по нормативно правна уредба.
	Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на ПК по НПУОР във връзка с приемане на Решение за изменение и допълнение на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, взети по отношение на Предложение с ...
	РЕШЕНИЕ № 837
	РЕШЕНИЕ № 838
	ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 839
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план-сметката за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх. № 1716/18.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на план-сметката за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2017 г., Вх. № 1716 от 18.10.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложение с вх. № 1716.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 18 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 840
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, Вх. № 1702/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Малки чифлик, Вх. № 1702 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Малки чифлик.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	РЕШЕНИЕ № 841
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Включване на общинско жилище – апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1697/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Включване на общинско жилище – апартамент в гр. Велико Търново, в списъка на жилищата за продажба, Вх. № 1697 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Освен да Ви кажа, че ще подкрепя продажбата, защото е панелно жилище, искам да обясня съвсем накратко защо не гласувам и няма да гласувам да продаваме нови жилища. Единствено с надеждата, че Наредбата ще бъде променена и този не...
	В момента това не е точно така. Използвайки вратички в закона, или по-скоро, познавайки закона, от общински жилища се възползват хора, които аз не бих пуснал на квартира вкъщи в никакъв случай.
	Така че единствено с този мотив ще продължа да гласувам по начина, по който го правя, защото макар и с малка преференция, да продаваме нови жилища, които утре може би ще ни бъдат полезни, не мога да се съглася.
	Благодаря за вниманието! Сега ще гласувам „за”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.
	Подлагам на гласуване предложението по точка 20.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Гергана...
	Предложението беше прието с 29 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 842
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на специализирана машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. Самоводене, Вх. № 1694/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на специализирана машина „БАГЕР“, собственост на кметство с. Самоводене, Вх. № 1694 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 21 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гер...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 843
	ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Сключване на договор за наем за част от имот, за нуждите на РИМ-Велико Търново, Вх. № 1695/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Сключване на договор за наем за част от имот, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. "Никола Пиколо" № 6, за срок от 2 години, или до прекратяване на съсобствеността, при месечна наемна цена в размер на 220 лв., без ДДС, за нужд...
	ПК по ОС предлага точката да бъде отложена за следващо заседание на Великотърновския общински съвет и възлага на кмета на община Велико Търново да изготви становище с оптималния вариант за прекратяване на съсобствеността до следващото заседание на ком...
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС за отлагане на точката.
	Предложението на ПК по ОС беше подложено на гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1696/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, ул. "Беляковско шосе" № 22, с предназначение - ателиета за изработване на паметници, за срок от 5 години. Вх. № 1696/13.10.2017 година.
	ПК по ОС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 33 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 844
	ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 1678/11.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост, гр. Дебелец, ул. "Патриарх Евтимий Търновски" № 133 (сградата на ОУ "Д-р Петър Берон"), коридорна площ до 2 кв.м., за поставяне на автомат за топли напитки при ...
	ПК по ОС и ПК по ОНК приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимов...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 845
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот частна общинска собственост, с. Балван, Вх. № 1699/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, частна общинска собственост, представляващ сутерен, първи и втори етаж от комбинираната сграда, построена в УПИ I, за срок от 10 години, в полза на сдружение "Д...
	ПК по ОС и ПК по ЗСД приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Балван.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 846
	ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 1693/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на имоти – полски пътища, включени в заповедите по чл. 37 в, ал. 4 от ЗСПЗЗ, Вх. № 1693 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 847
	ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 1698/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Големани, Вх. № 1698 от 13.10.2017 година.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кметския наместник на с. Големаните.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 848
	ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 1700/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 1700 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимов...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 849
	ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 1704/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, с. Малки чифлик, Вх. № 1704 от 13.10.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Малки чифлик.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Подлагам на гласуване предложението по точка 29.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Даниела Андреева Андр...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 850
	ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ЧИ на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675/11.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за частично изменение на ПУП, с. Ветринци, Вх. № 1675 от 11.10.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Има становище на кметския наместник на с. Ветринци.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 851
	ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674/11.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Присово, Вх. № 1674 от 11.10.2017 г.
	ПК по УТТП и ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на  с. Присово.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението с № 1674.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 852
	ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683/13.10.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125, ал.1 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 1683 от 13.10.2017г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Има становище на кмета на гр. Дебелец.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 853
	ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за ПУП за обект:Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1715/17.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП за обект: „Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново”, Вх. № 1715 от 17.10.2017 година.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 33 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 854
	ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1692/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Опрощаване на дължими държавни вземания на лицето Елена Стоянова Дончева, Вх. № 1692 от 13.10.2017 г.
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.
	Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 855
	ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1706/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на персонална пенсия на Али Александров Асенов, Вх. № 1706 от 13.10.2017 г.
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 856
	ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на персонална пенсия, Вх. № 1707/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на персонална пенсия на Джейлянка Александрова Асенова, Вх. № 1707 от 13.10.2017 г.
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 857
	ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1679/11.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – председател на Великотърновския общински съвет за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1679 от 11.10.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 858
	ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708/13.10.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.07.2017 г. – 30.09.2017 г., Вх. № 1708 от 13.10.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 34 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 859
	ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на представители на Великотърновския общински съвет за членове в Комисията за номиниране на кандидатите за Академичната награда на Община Велико Търново, съгласно Наредба за символите и наградите на Общин...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на представители на Великотърновския общински съвет за членове в Комисията за номиниране на кандидатите за Академичната награда на община Велико Търново съгласно Наредба за символите и наградите на Община Велико Тър...
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 860
	Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 17.23 часа.
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